
Acta del Ple

Identificació de la sessió

Sessió: PLE ORDINARI DEL DIA 16 DE GENER DE 2020
Ens: Ajuntament de Riudoms

PleÒrgan: 
OrdinàriaCaràcter: 

Sergi Pedret LlauradoPresident/a: 
Sonia Morales OrtegaSecretari/ària: 

16 de gener de 2020Dia: 
19:05Hora d'inici: 

20:20Hora de finalització: 
Saló de PlensLloc: 

Assistents:

Sra. Núria Mas Folch (JUNTS)
Sra. Inmaculada Beatriz Parra Hipólito (JUNTS)
Sra. Judit Albesa Fontgivell (JUNTS)
Sr. Jordi Domingo Ferré (JUNTS)
Sr. Josep M. Bages Virgili (JUNTS)
Sra. Verònica Torres Ferrant (JUNTS)
Sr. Ricard Gili Ferré (ERC-AM)
Sra. Carme Cros Garrido (ERC-AM)
Sra. Maria Teresa Basora Gallisà (ERC-AM)
Sr. Arnau Salvat López (ERC-AM)
Sr. Enric Jódar Ciurana (CUP-AMUNT)
Sr. Jose Manuel Hernández Pérez (PSC-CP)

El Sr. Alcalde inicia la sessió dient el següent: "Bona tarda i benvinguts a aquesta sessió
plenària ordinària. En primer lloc, comentar que la bandera de l'Ajuntament oneja a mitja asta
amb motiu de l'accident ocorregut a la petroquímica de Tarragona. Tot seguit, comencem la
sessió plenària seguint l'ordre del dia establert".

ACORDS

 DONAR COMPTE DE LES RESOLUCIONS DICTADES PER L'ALCALDIA

DACIÓ DE COMPTE DELS DECRETS DE LA PRESIDÈNCIA DEL NÚM. 1533 AL 1834 DE1. 
2019, I DEL NÚM. 1 AL 13 DE 2020

El Sr. Alcalde dóna la paraula als portaveus dels grups municipals per si volen fer alguna
intervenció en aquest punt.
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A continuació el Sr. Enric Jódar, portaveu del grup municipal de la CUP, intervé i manifesta: "En
relació amb els decrets d'aixecaments d'objeccions de relacions de factures, demanem un
aclariment perquè són repetitius els decrets per aquest motiu, i també, demanem saber si es
poden solucionar aquestes objeccions".
 
El Sr. Alcalde respon dient: "Que la Llei de contractacions actual és molt estricta, i que per
aquest motiu la intervenció municipal marca uns terminis i donat que fer tot això requereix un
temps llarg, mentre es van iniciant aquestes contractacions tal i com estableix la llei, donat s'ha
de realitzar el mateix procediment fins i tot per poder comprar brides o bolígrafs. Per aquest
motiu, l'interventor municipal fa constar l'objecció i llavors l'alcalde realitza l'aixecament
corresponent, si bé sempre la resolució d'aixecament de l'objecció estableix que s'iniciï la
contractació corresponent".
 
Finalitzades les intervencions es passa a donar compte de les Resolucions dictades per
l'Alcaldia. 

Es dóna compte, en compliment de l'article 42 del Reglament d'organització, funcionament i
règim jurídic de les corporacions locals, aprovat per Reial Decret 2568/1986 de 28 de
novembre, de les resolucions de la Presidència/Alcaldia, del núm.1533 al 1834 de l'any 2019, i
del núm. 1 al núm. 13 de l'any 2020, amb un total de 315.
 
Detall dels Decrets de l'any 2019
Núm.
decret

Data Unitat Assumpte

2019-
0001533

1 8  d e
novembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió permisos personal funcionari

2019-
0001534

1 8  d e
novembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de dies d'assumptes propis

2019-
0001535

1 8  d e
novembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Atorgament de llicència per a la tinença de gos de raça potencialment
perillosa

2019-
0001536

1 8  d e
novembre
de 2019

Intervenció Pagament a justificar núm. 28/2019

2019-
0001537

1 8  d e
novembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Declaració d'arxiu de l'expedient de petició llicència gos perillós per no
aportar la documentació necessària, prèviament requerida.

2019-
0001538

1 8  d e
novembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Autorització cessió sala d'actes Escoles Belles a l'Associació de Dones
Bella Llar

2019-
0001539

1 8  d e
novembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'PLE ORDINARI DEL DIA 21 DE NOVEMBRE DE 2019'

2019-
0001540

1 8  d e
novembre
de 2019

À r e a
tresoreria

Aprovació de les liquidacions en concepte de taxa per ocupació de la via
pública amb taules i cadires per part d'establiments de restauració
corresponent al mes de juny de 2019

2019-
1 9  d e
novembre Arxiu DEVOLUCIÓ FIANCES
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0001541 de 2019

2019-
0001542

1 9  d e
novembre
de 2019

Oficina
d'Atenció al
Ciutadà

DEVOLUCIÓ FIANCES

2019-
0001543

1 9  d e
novembre
de 2019

Comptabilitat Aixecament d’objecció de la relació de factures núm. 125/2019

2019-
0001544

1 9  d e
novembre
de 2019

À r e a
tresoreria

Sol·licitud de compensació del deute en període executiu de l'expedient de
BASE amb número 2019/14614-N, amb la devolució de la fiança de
l'expedient d'obres 16/2002-ST.

2019-
0001545

1 9  d e
novembre
de 2019

Arxiu DEVOLUCIÓ FIANCES

2019-
0001546

1 9  d e
novembre
de 2019

Àrea de
Serveis al
Territori

DEVOLUCIÓ DE FIANCES

2019-
0001547

1 9  d e
novembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de dies d'assumptes propis

2019-
0001548

2 0  d e
novembre
de 2019

Obres,
Urbanismes
i Activitats

DEVOLUCIO FIANCES

2019-
0001549

2 0  d e
novembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Cessió pavelló d'Esports dia 4/10/2020 Lliga Contra el Càncer

2019-
0001550

2 0  d e
novembre
de 2019

Obres,
Urbanismes
i Activitats

DEVOLUCIÓ DE FIANCES

2019-
0001551

2 0  d e
novembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Adjudicació, mitjançant contracte menor, del servei de Piromusical i
subministrament de material pirotècnic pels Focs del Beat a celebrar el dia
24 de novembre en el marc de les Festes del Beat 2019

2019-
0001552

2 0  d e
novembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de dies d'assumptes propis

2019-
0001553

2 0  d e
novembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió permisos personal laboral

2019-
0001554

2 0  d e
novembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de vacances

2019-
0001555

2 0  d e
novembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de vacances

2019-
0001556

2 0  d e
novembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de dies de lliure disposició

2019-
0001557

2 0  d e
novembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de vacances

2019-
0001558

2 0  d e
novembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de vacances

2 0  d e
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2019-
0001559

novembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió permisos personal laboral

2019-
0001560

2 0  d e
novembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de dies de lliure disposició

2019-
0001561

2 0  d e
novembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de vacances

2019-
0001562

2 1  d e
novembre
de 2019

Intervenció 3r. Expedient Modificació de crèdits Pressupost Ajuntament 2019

2019-
0001563

2 1  d e
novembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'JUNTA DE GOVERN DEL DIA 27 DE NOVEMBRE DE
2019'

2019-
0001564

2 1  d e
novembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'COMISSIÓ INFORMATIVA D'URBANISME, OBRES I
ACTIVITATS DEL DIA 27 DE NOVEMBRE DE 2019'

2019-
0001565

2 1  d e
novembre
de 2019

Subvencions

Sol·licitud de subvenció a la Subdelegación del Gobierno – Dirección
General de Protección Civil y Emergencias, pels danys de reparació
urgent a executar en infraestructures municipals, derivats de l’episodi de
pluges torrencials del passat 22 d’octubre de 2019.

2019-
0001566

2 1  d e
novembre
de 2019

À r e a
tresoreria

Sol·licitud de bonificació en les taxes d'aigua, brossa i clavegueram per a
famílies nombroses, del servei situat al c/ Baltasar de Toda i Tàpies, 21, 1-
A

2019-
0001567

2 1  d e
novembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'COMISSIÓ INFORMATIVA D'HISENDA I GOVERNACIÓ
DEL DIA 27 DE NOVEMBRE DE 2019'

2019-
0001568

2 1  d e
novembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Sol·licitud de bonificació en les taxes d'ABC per a famílies nombroses del
servei situat a la ctra. de Cambrils, 29

2019-
0001569

2 1  d e
novembre
de 2019

À r e a
tresoreria

Compensació d’ofici del deute en via executiva en concepte de
liquidacions emeses per la Taxa d’OVP taules, del mes de maig a
setembre 2018, amb el pagament de la factura núm. 01/2019, amb
registre d'entrada núm. 2019000164.

2019-
0001570

2 1  d e
novembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Autorització trasllat de restes cadavèriques del nínxol núm. 570 al nínxol
núm. 283 del cementiri municipal

2019-
0001571

2 2  d e
novembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Subministrament de pa i pastís Festes del Beat 2019

2019-
0001572

2 2  d e
novembre
de 2019

Recursos
Humans

Complement de productivitat mes de novembre integrants Servei de
Vigilants.

2019-
0001573

2 2  d e
novembre
de 2019

Recursos
Humans

Aprovació serveis extraordinàris inclosos a la nòmina del mes de
novembre 2019

2019-
0001574

2 6  d e
novembre
de 2019

À r e a
tresoreria

Sol·licitud de compensació del deute pendent en concepte de taxa per l’ús
del camp de futbol durant els mesos de febrer i març 2019, amb la
subvenció concedida a l’entitat Club Deportiu Riudoms per a l’anualitat
2018.

2019-
0001575

2 6  d e
novembre
de 2019

Recursos
Humans

Aprovació nòmina de retribucions del personal de l’Ajuntament i
assistències dels regidors corresponents al mes de novembre de 2019 i
assegurances socials.
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2019-
0001576

2 6  d e
novembre
de 2019

Recursos
Humans

Ordenació pagament nòmina de retribucions del personal de l’Ajuntament i
assistències dels regidors corresponents al mes de novembre de 2019 i
assegurances socials

2019-
0001577

2 6  d e
novembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de dies d'assumptes propis

2019-
0001578

2 6  d e
novembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Subministrament xocolatada jornada portes obertes Escoles Velles

2019-
0001579

2 6  d e
novembre
de 2019

Contractació
Inici expedient per a la contractació del subministrament de material
pirotècnic dels correfocs organitzats per l'Ajuntament de Riudoms

2019-
0001580

2 6  d e
novembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Jornada Portes Obertes Escoles Velles - xerrada

2019-
0001581

2 6  d e
novembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Jornada de portes obertes Escoles Velles - Animació

2019-
0001582

2 7  d e
novembre
de 2019

Arxiu DEVOLUCIÓ FIANCES

2019-
0001583

2 7  d e
novembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Cessió biblioteca Escola Cavaller Arnau 26/11/2019

2019-
0001584

2 7  d e
novembre
de 2019

Arxiu DEVOLUCIÓ FIANCES

2019-
0001585

2 7  d e
novembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió permisos personal laboral

2019-
0001586

2 7  d e
novembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de vacances

2019-
0001587

2 7  d e
novembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió permisos personal laboral

2019-
0001588

2 7  d e
novembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de dies de lliure disposició

2019-
0001589

2 7  d e
novembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de vacances

2019-
0001590

2 7  d e
novembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de vacances

2019-
0001591

2 7  d e
novembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de vacances

2019-
0001592

2 7  d e
novembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió permisos personal laboral

2019-
2 7  d e
novembre Recursos

Concessió de dies de lliure disposició
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0001593 de 2019 Humans

2019-
0001594

2 7  d e
novembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de dies d'assumptes propis

2019-
0001595

2 7  d e
novembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió permisos personal funcionari

2019-
0001596

2 7  d e
novembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de vacances

2019-
0001597

2 7  d e
novembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Sol·licitud de renovació de la targeta d'aparcament individual per a
persones amb discapacitat, com a titular no conductor

2019-
0001598

2 7  d e
novembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Convocatòria de la 'JUNTA DE GOVERN DEL DIA 2 DE DESEMBRE DE
2019'

2019-
0001599

2 7  d e
novembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'PLE EXTRAORDINARI DEL DIA 2 DE DESEMBRE DE
2019'

2019-
0001600

2 9  d e
novembre
de 2019

À r e a
tresoreria

Pagament a justificar núm. 29/2019

2019-
0001601

2 9  d e
novembre
de 2019

Obres,
Urbanismes
i Activitats

DEVOLUCIÓ DE FIANCES

2019-
0001602

2 9  d e
novembre
de 2019

Subvencions
Sol·licitud de subvenció a la Generalitat de Catalunya per al finançament
de les despeses de l’Escola de Música Municipal, curs 2017/2018.

2019-
0001603

2 9  d e
novembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Cessió pati Escola Beat 30/11/2019 Esplai

2019-
0001604

2 9  d e
novembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Resolució de la petició de bonificació en la Taxa per la prestació del servei
de subministrament d'aigua per a persones amb minusvalidesa en grau
igual o superior al 65%

2019-
0001605

2 9  d e
novembre
de 2019

Obres,
Urbanismes
i Activitats

DEVOLUCIÓ FIANCES

2019-
0001606

2 9  d e
novembre
de 2019

Obres,
Urbanismes
i Activitats

DEVOLUCIO FIANCES

2019-
0001607

2 9  d e
novembre
de 2019

Subvencions

Sol·licitud de subvenció al Departament de la Presidència de la Generalitat
de Catalunya, pels danys de reparació urgent a executar en
infraestructures municipals, derivats de l’episodi de pluges torrencials del
passat 22 d’octubre de 2019.

2019-
0001608

2 9  d e
novembre
de 2019

Arxiu DEVOLUCIÓ FIANCES

2019-
0001609

2 9  d e
novembre
de 2019

Arxiu DEVOLUCIÓ FIANCES

2019-
0001610

2  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de vacances
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2019-
0001611

2  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió permisos personal laboral

2019-
0001612

2  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió permisos personal laboral

2019-
0001613

2  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de vacances

2019-
0001614

2  d e
desembre
de 2019

Obres,
Urbanismes
i Activitats

DEVOLUCIÓ FIANCES

2019-
0001615

2  d e
desembre
de 2019

Tresoreria
Operació endeutament a llarg termini pel finançament pla d'inversions
exercici de 2019.

2019-
0001616

2  d e
desembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Subministrament de samarretes Festes del Beat

2019-
0001617

2  d e
desembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Llicència d'ús privatiu o ocupació temporal del domini públic d'espais de
l'equipament de les Escoles Velles per part d'associacions o entitats sense
fi de lucre (ASSOCIACIÓ DE L'ESPLAI DEL CASAL RIUDOMENC)

2019-
0001618

2  d e
desembre
de 2019

Intervenció
en activitats

Resolució del recurs de reposició formulat contra el decret de l'Alcaldia d'1
d'octubre de 2019

2019-
0001619

2  d e
desembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Contractació de les obres de reparació urgent dels danys del paviment del
pavelló poliesportiu municipal provocats pels aiguats del dia 22 d'octubre
de 2019

2019-
0001620

2  d e
desembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Cessió de material reutililtzable a l'Ajuntament de Riudoms

2019-
0001621

2  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de vacances

2019-
0001622

3  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de vacances

2019-
0001623

3  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió permisos personal laboral

2019-
0001624

3  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Necessitats de prorrogar la durada del termini inicial establert al servei
inclòs en un contracte de treball

2019-
0001625

3  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Incorporació netejador/a de dependències curs escolar 2019-2020

2019-
0001626

3  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Reducció jornada de treball per finalització encàrrec de funcions

2019-
0001627

3  d e
desembre
de 2019

Obres,
Urbanismes
i Activitats

DEVOLUCIÓ FIANCES

2019-
3  d e
desembre Recursos Autorització assistències i aprovació despeses per a la realització del Curs
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0001628 de 2019 Humans "Fòrum d'actualització en dret local"

2019-
0001629

3  d e
desembre
de 2019

À r e a
tresoreria

Resolució petició de revisió factures d'aigua del 4t trimestre 2018 i 1r
trimestre 2019 del servei situat al c/ Sant Julià, 6 per manca de lectura

2019-
0001630

3  d e
desembre
de 2019

À r e a
tresoreria

Sol·licitud de recàlcul del rebut d'aigua del 4t trimestre de 2018, del servei
situat al c/ del Mas Libori, núm. 2, per causa de fuita

2019-
0001631

3  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de vacances

2019-
0001632

3  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de dies de lliure disposició

2019-
0001633

3  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de vacances

2019-
0001634

3  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió d'assumptes propis

2019-
0001635

3  d e
desembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Conveni de col·laboració entrer l'Ajuntament de Riudoms i l'Arquebisbat de
Tarragona per la realització de visites a l'església Parroquial de Sant
Jaume Apòstol

2019-
0001636

3  d e
desembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Convocatòria de la 'JUNTA DE GOVERN ORDINÀRIA DEL DIA 9 DE
DESEMBRE DE 2019'

2019-
0001637

3  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de dies d'assumptes propis

2019-
0001638

4  d e
desembre
de 2019

Tresoreria Relació ordenació pagaments núm. 031/2019 i altres

2019-
0001639

5  d e
desembre
de 2019

Tresoreria Relació ordenació pagaments núm. 032/2019

2019-
0001640

5  d e
desembre
de 2019

À r e a
intervenció

Aixecament d’objecció de la relació de factures núm. 129/2019

2019-
0001641

5  d e
desembre
de 2019

Obres,
Urbanismes
i Activitats

DEVOLUCIÓ FIANCES

2019-
0001642

5  d e
desembre
de 2019

À r e a
intervenció

Aixecament d’objecció de la relació de factures núm. 133/2019

2019-
0001643

5  d e
desembre
de 2019

Arxiu DEVOLUCIÓ FIANCES

2019-
0001644

5  d e
desembre
de 2019

Obres,
Urbanismes
i Activitats

DEVOLUCIO FIANCES

2019-
0001645

9  d e
desembre
de 2019

À r e a
tresoreria

Proposta de baixa dels rebuts del servei d'aigua i brossa emesos al titular
erroni i nova liquidació taxes aigua i escombraries a favor de l'actual
propietari de l'immoble C/ Garbí, 1A, 3-2

9  d e
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2019-
0001646

desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió permisos personal laboral

2019-
0001647

9  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió permisos personal laboral

2019-
0001648

9  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió permisos personal funcionari

2019-
0001649

9  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió permisos personal funcionari

2019-
0001650

9  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió permisos personal laboral

2019-
0001651

9  d e
desembre
de 2019

Tresoreria Pagament a justificar núm. 30/2019

2019-
0001652

9  d e
desembre
de 2019

Obres,
Urbanismes
i Activitats

DEVOLUCIÓ FIANCES

2019-
0001653

9  d e
desembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Resolució definitiva expedient sancionador per infracció art. 14 OMC,
contra Obres i Serveis Cambrils S.L.

2019-
0001654

9  d e
desembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Expedient sancionador per infracció de l'OMC, consistent en l'abandó de
residus a la via pública, fora del contenidor corresponent

2019-
0001655

9  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de vacances

2019-
0001656

9  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de vacances

2019-
0001657

9  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de vacances

2019-
0001658

9  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de vacances

2019-
0001659

9  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de vacances

2019-
0001660

9  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de vacances

2019-
0001661

9  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de vacances

2019-
0001662

9  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de vacances

2019-
0001663

9  d e
desembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Concessió de llicència per a la tinença de gos potencialment perillós 
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2019-
0001664

9  d e
desembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Concessió de llicència per a la tinença de gos de raça potencialment
perillosa

2019-
0001665

1 0  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de dies de lliure disposició

2019-
0001666

1 0  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de vacances

2019-
0001667

1 0  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de dies de lliure disposició

2019-
0001668

1 0  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de vacances

2019-
0001669

1 0  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de vacances

2019-
0001670

1 0  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de vacances

2019-
0001671

1 0  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de vacances

2019-
0001672

1 0  d e
desembre
de 2019

Àrea de
Serveis al
Territori

Resolució llicència urbanística d'obres per instal·lar una BIE (Sistema
contra incendis) per a la nau situada a l'avinguda del Prat, 37

2019-
0001673

1 0  d e
desembre
de 2019

Àrea de
Serveis al
Territori

Atorgament de llicència urbanística per construcció de tancament en finca
rústica

2019-
0001674

1 0  d e
desembre
de 2019

Intervenció
en activitats

resolució de la reclamació de responsabilitat patrimonial pels danys
ocasionats per filtracions d'aigua a l'habitatge de la Pl. de l'Om, 3,
derivades de la manca de manteniment de les canaleres de l'edifici
municipal capella Verge Maria.

2019-
0001675

1 1  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de dies de lliure disposició

2019-
0001676

1 1  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de dies d'assumptes propis

2019-
0001677

1 1  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de vacances

2019-
0001678

1 1  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de dies de lliure disposició

2019-
0001679

1 1  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de dies de lliure disposició

2019-
0001680

1 1  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de vacances

2019-
1 1  d e

Resolució de la sol·licitud de liquidació l’Impost sobre l’increment de valor
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0001681 desembre
de 2019

Secretaria dels terrenys de naturalesa urbana.

2019-
0001682

1 1  d e
desembre
de 2019

Àrea de
Serveis al
Territori

Resolució requeriment d'esmena de la comunicació prèvia presentada per
efectuar obres al carrer Maferrer, 3

2019-
0001683

1 1  d e
desembre
de 2019

Contractació
Adjudicació del contracte de servei del lloguer de sistemes i equips de so,
d'il·luminació i serveis audiovisuals per als actes festius i culturals
organitzats per l'Ajuntament de Riudoms

2019-
0001684

1 1  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Aprovació nòmina d'endarreriments del personal de l’Ajuntament
corresponents al període juliol-novembre de 2019

2019-
0001685

1 1  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Ordenació pagament nòmina d'endarreriments del personal de l’
Ajuntament corresponents al periode juliol-novembre de 2019.

2019-
0001686

1 2  d e
desembre
de 2019

À r e a
tresoreria

Proposta de baixa dels rebuts del servei de la taxa escombraries emesos
al titular erroni i nova liquidació taxa escombraries a favor de l'actual
propietari de l'immoble situat al carrer Mas Libori, 18

2019-
0001687

1 2  d e
desembre
de 2019

À r e a
tresoreria

Proposta de baixa dels rebuts dels serveis d'aigua i brossa emesos a
titular erroni i nova liquidació de taxes aigua i escombraries a favor de
l'actual propietari de l'immoble de l'Av. de Reus, núm. 38, Riudoms.

2019-
0001688

1 2  d e
desembre
de 2019

À r e a
tresoreria

Proposta de baixa dels rebuts del servei d'aigua i escombraries emesos al
titular erroni i nova liquidació taxes aigua i escombraries a favor de l'actual
propietària de l'immoble C/ Sant Julià, núm. 9, 1-2, de Riudoms

2019-
0001689

1 2  d e
desembre
de 2019

À r e a
tresoreria

Petició per part de BASE de baixa i nova liquidació dels rebuts d'aigua i
brossa, del servei de l'avinguda de Pau Casals, núm. 45, per titular erroni

2019-
0001690

1 2  d e
desembre
de 2019

Tresoreria Adjudicació operació de tresoreria a curt termini

2019-
0001691

1 2  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió permisos personal funcionari

2019-
0001692

1 2  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió permisos personal laboral

2019-
0001693

1 2  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió permisos personal funcionari

2019-
0001694

1 2  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió permisos personal laboral

2019-
0001695

1 2  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió permisos personal laboral

2019-
0001696

1 2  d e
desembre
de 2019

À r e a
tresoreria

Proposta de baixa dels rebuts del servei d'aigua i brossa emesos al titular
erroni i nova liquidació taxes aigua i escombraries a favor de l'actual
propietari de l'immoble Av. de Montbrió, 27, 2-1

2019-
0001697

1 2  d e
desembre
de 2019

Obres,
Urbanismes
i Activitats

DEVOLUCIÓ FIANCES

2019-
0001698

1 2  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Aprovació fons social 2019
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2019-
0001699

1 3  d e
desembre
de 2019

Subvencions
Sol·licitud de subvenció al Consell Comarcal del Baix Camp per a la
pavimentació del camí del Revol, dins la convocatòria de subvencions per
a l’arranjament i millora de camins municipals.

2019-
0001700

1 3  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de vacances

2019-
0001701

1 3  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de vacances

2019-
0001702

1 3  d e
desembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'JUNTA DE GOVERN DEL DIA 16 DE DESEMBRE DE
2019'

2019-
0001703

1 3  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Aplicació increment retributiu personal al servei de l'Ajuntament de
Riudoms i entitats dependents nòmina mes de desembre 2019

2019-
0001704

1 3  d e
desembre
de 2019

Àrea de
Serveis al
Territori

Llicència urbanística per modificar la vorera per accés a un habitatge de
l'av. de Catalunya, 33 (habitatge 7)

2019-
0001705

1 3  d e
desembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Llicència d’ús privatiu o ocupació temporal del domini públic d'espais de l’
equipament de l'Antiga Llar de Jubilats (Espai d'Arts Escèniques) per part
d'entitats sense fi de lucre (DRAMÈDIA TEATRE)

2019-
0001706

1 3  d e
desembre
de 2019

Obres,
Urbanismes
i Activitats

DEVOLUCIÓ FIANCES

2019-
0001707

1 6  d e
desembre
de 2019

Tresoreria Relació ordenació pagaments núm. 033/2019

2019-
0001708

1 6  d e
desembre
de 2019

Comptabilitat Aixecament d’objecció de la relació de factures núm. 137/2019

2019-
0001709

1 6  d e
desembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Nomenament de secretària accidental

2019-
0001710

1 6  d e
desembre
de 2019

À r e a
intervenció

Aixecament d’objecció de la relació de factures núm. 139/2019

2019-
0001711

1 6  d e
desembre
de 2019

À r e a
intervenció

Aixecament d’objecció de la relació de factures núm. 140/2019

2019-
0001712

1 6  d e
desembre
de 2019

À r e a
tresoreria

Canvi d'ofici del titular del padró d’ABC situat a l'immoble al C/ Sardana,
núm. 64, per error en el titular

2019-
0001713

1 6  d e
desembre
de 2019

À r e a
tresoreria

Canvi d'ofici del titular del padró d’ABC situat a l'immoble al C/ Molins
Nous, núm. 31, per error en el titular

2019-
0001714

1 6  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de vacances

2019-
0001715

1 6  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de vacances

2019-
1 6  d e
desembre Recursos

Concessió permisos personal laboral
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0001716 de 2019 Humans

2019-
0001717

1 6  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de vacances

2019-
0001718

1 6  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de dies d'assumptes propis

2019-
0001719

1 6  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Canvi dia de vacances

2019-
0001720

1 6  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de vacances

2019-
0001721

1 6  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió permisos personal laboral

2019-
0001722

1 6  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió permisos personal laboral

2019-
0001723

1 6  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de vacances

2019-
0001724

1 6  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de dies d'assumptes propis

2019-
0001725

1 6  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de dies de lliure disposició

2019-
0001726

1 6  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió dies de lliure disposició personal laboral

2019-
0001727

1 6  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de vacances

2019-
0001728

1 6  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de vacances

2019-
0001729

1 7  d e
desembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Subministrament olis aromàtics cistella comerç local

2019-
0001730

1 7  d e
desembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Subministrament brou Mercat de Nadal 2019

2019-
0001731

1 7  d e
desembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Publicitat Festes de Nadal 2019- TarragonaDigital

2019-
0001732

1 7  d e
desembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Servei de vigilància Mercat de Nadal 2019

2019-
0001733

1 7  d e
desembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Subministrament de garrofes Mercat de Nadal 2019

1 7  d e
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2019-
0001734

desembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Subministrament de llaminadures dins els actes de Mercat de Nadal 2019

2019-
0001735

1 7  d e
desembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Subministrament material per decoració Mercat de Nadal

2019-
0001736

1 7  d e
desembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Activitat contacontes - Mercat de Nadal 2019

2019-
0001737

1 7  d e
desembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Subministrament finestra al magatzem de la part antiga del cementiri vell

2019-
0001738

1 7  d e
desembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Subministrament càtering xocolatada Mercat de Nadal

2019-
0001739

1 7  d e
desembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Contractació del servei i subministrament de dinar Mercat de Nadal

2019-
0001740

1 7  d e
desembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Subministrament oli per les cistelles Comerç Local

2019-
0001741

1 7  d e
desembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Subministrament per la Festa de Nadal a la Llar d'Infants

2019-
0001742

1 7  d e
desembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Contractació servei impressió i subministrament cartell carpes Mercat de
Nadal 2019

2019-
0001743

1 7  d e
desembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Llicència d’ús privatiu o ocupació temporal del domini públic d'espais de l’
equipament de l'Antiga Llar de Jubilats (Espai d'Arts Escèniques) per part
d'entitats sense fi de lucre (GRUP INDEPENDENT D'ART)

2019-
0001744

1 7  d e
desembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Servei reparació panell trencat Ruta Gaudí

2019-
0001745

1 7  d e
desembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Publicitat Festes de Nadal 2019- Diari Més

2019-
0001746

1 7  d e
desembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Nomenament dels representants de l'Ajuntament de Riudoms en la Mesa
General de Negociació, una vegada celebrades les eleccions municipals
del 26 de maig de 2019

2019-
0001747

1 7  d e
desembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Subministrament d'un pernil pel sorteig de la cistella de Nadal del 31 de
desembre

2019-
0001748

1 7  d e
desembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Subministrament cistelles Comerç Local

2019-
0001749

1 7  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de vacances

2019-
0001750

1 7  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de vacances

2019-
0001751

1 7  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de vacances i dies lliure disposició
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2019-
0001752

1 7  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de vacances

2019-
0001753

1 7  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de dies d'assumptes propis

2019-
0001754

1 7  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de vacances

2019-
0001755

1 7  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de dies de lliure disposició

2019-
0001756

1 7  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de vacances i dies de lliure disposició

2019-
0001757

1 7  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de vacances i dies de lliure disposició

2019-
0001758

1 7  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de dies de lliure disposició

2019-
0001759

1 7  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de vacances

2019-
0001760

1 7  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de vacances i dies de lliure disposició

2019-
0001761

1 7  d e
desembre
de 2019

À r e a
tresoreria

Sol·licitud de baixa dels rebuts pel servei d'aigua i escombraries de
l'immoble situat al C/ Galanes, núm. 11, per titular erroni

2019-
0001762

1 7  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de permisos al personal laboral

2019-
0001763

1 7  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de vacances i dies de lliure disposició

2019-
0001764

1 8  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de vacances

2019-
0001765

1 8  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de vacances

2019-
0001766

1 8  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió permisos personal laboral

2019-
0001767

1 8  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió permisos personal laboral

2019-
0001768

1 8  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de vacances i dies d'assumptes propis

2019-
1 8  d e
desembre Recursos

Concessió de vacances
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0001769 de 2019 Humans

2019-
0001770

1 8  d e
desembre
de 2019

Serveis
Socials

Sol·licitud de targeta d'aparcament individual per a per persones amb
discapacitat, com a titular no conductor

2019-
0001771

1 8  d e
desembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Subministrament de material obres cuina Escola Cavaller Arnau

2019-
0001772

1 8  d e
desembre
de 2019

Serveis
Socials

Sol·licitud de targeta d'aparcament per a persones amb discapacitat, com
a titular no conductor

2019-
0001773

1 8  d e
desembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'COMISSIÓ INFORMATIVA D'URBANISME, OBRES I
ACTIVITATS DEL DIA 23 DE DESEMBRE DE 2019'

2019-
0001774

1 8  d e
desembre
de 2019

Serveis
Socials

Sol·licitud de targeta d'aparcament individual per a persones amb
discapacitat, com a titular no conductor

2019-
0001775

1 8  d e
desembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Autorització de celebració del matrimoni civil el dia 20 de desembre de
2019

2019-
0001776

1 8  d e
desembre
de 2019

Secretaria
Aprovació de la relació núm. 10/2019, de liquidacions de l’Impost sobre l’
increment de valor dels terrenys de naturalesa urbana.

2019-
0001777

1 8  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Sol·licitud de baixa per per jubilació voluntària

2019-
0001778

1 8  d e
desembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Publicitat Festes de Nadal 2019- Tarragona21

2019-
0001779

1 8  d e
desembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'JUNTA DE GOVERN ORDINÀRIA DEL DIA 23 DE
DESEMBRE DE 2019'

2019-
0001780

1 9  d e
desembre
de 2019

Intervenció
en activitats

Llicència concert musical de Sant Esteve al Local Jove el dia 25 de
desembre de 2019

2019-
0001781

1 9  d e
desembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Assegurança Accidents Parc Infantil de Nadal 2019

2019-
0001782

1 9  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de vacances

2019-
0001783

1 9  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió permisos personal laboral

2019-
0001784

1 9  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió dies d'assumptes propis

2019-
0001785

1 9  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de vacances

2019-
0001786

1 9  d e
desembre
de 2019

À r e a
tresoreria

Aprovació de les liquidacions en concepte de taxa per ocupació de la via
pública amb taules i cadires per part d'establiments de restauració
corresponent al mes de juliol de 2019

1 9  d e
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2019-
0001787

desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió permisos personal funcionari

2019-
0001788

1 9  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió permisos personal laboral

2019-
0001789

1 9  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió permisos personal laboral

2019-
0001790

1 9  d e
desembre
de 2019

Assistència
jurídica

Resolució del recurs potestatiu de reposició interposat contra el decret de
l'alcaldia num. 2015_05-12-02, en execució de la sentència de 5 de juny
del 2017, del JCA 2-Tgna, en la finca situada pol.34, parcl.la 26, de
Riudoms

2019-
0001791

2 0  d e
desembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Llicència ocupació via pública dies 21 i 28 de desembre Àvis i Àvies de
Riudoms

2019-
0001792

2 0  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Aprovació nòmina de retribucions del personal de l’Ajuntament
corresponent a la paga extraordinària de Nadal 2019

2019-
0001793

2 0  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió permisos personal laboral

2019-
0001794

2 0  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Modificació dia de lliure disposició atorgat

2019-
0001795

2 0  d e
desembre
de 2019

Tresoreria Relació ordenació pagaments núm. 034/2019

2019-
0001796

2 0  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Ordenació pagament nòmina del personal de l’Ajuntament corresponent a
la paga extraordinària de Nadal de 2019.

2019-
0001797

2 0  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Acceptació baixa voluntària com a funcionari interí

2019-
0001798

2 0  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Acceptació baixa voluntària com a funcionari interí

2019-
0001799

2 0  d e
desembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'PLE EXTRAORDINARI I URGENT DEL DIA 23 DE
DESEMBRE DE 2019'

2019-
0001800

2 3  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Proposta aprovació dietes i desplaçaments inclosos a la nòmina del mes
de novembre 2019

2019-
0001801

2 3  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Proposta aprovació dietes i desplaçaments a incloure a la nòmina del mes
de desembre 2019

2019-
0001802

2 3  d e
desembre
de 2019

Tresoreria
Resolució de la sol·licitud de liquidació l’Impost sobre l’increment de valor
dels terrenys de naturalesa urbana.

2019-
0001803

2 3  d e
desembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Subministrament material pel taller d'elaboració de gorres guàrdies Parc
Infantil de Nadal 2019

2019-
2 3  d e
desembre À r e a Petició de baixa i nova liquidació dels rebuts d’ABC dels anys 2016 a
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0001804 de 2019 tresoreria 2018, del servei situat al carrer de Mont-roig, 2-C, 1-5, per titular erroni.

2019-
0001805

2 3  d e
desembre
de 2019

Tresoreria
Concertació d’una operació de crèdit a llarg termini per al finançament del
pla d’inversions previst en el pressupost de l’exercici de 2019.

2019-
0001806

2 3  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Complement de productivitat mes de desembre integrants Servei de
Vigilants.

2019-
0001807

2 3  d e
desembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Canvi de titularitat dret funerari concessió Tomba núm. 8 del cementiri
municipal

2019-
0001808

2 3  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Incorporació funcionari interí

2019-
0001809

2 3  d e
desembre
de 2019

À r e a
intervenció

Aportacions a compte exercici 2019 EPE Riudoms Gestió i Riudoms
Serveis i Fundació Gaudí.

2019-
0001810

2 3  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Aprovació serveis extraordinàris inclosos a la nòmina del mes de
desembre 2019

2019-
0001811

2 3  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Aprovació llista provisional admesos/eses procés selectiu per a proveir la
plaça d'enginyer tècnic municipal com a funcionari de carrera

2019-
0001812

2 3  d e
desembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Convocatòria de la 'JUNTA DE GOVERN DEL DIA 30 DE DESEMBRE DE
2019'

2019-
0001813

2 7  d e
desembre
de 2019

À r e a
tresoreria

Petició de baixa i nova liquidació dels rebuts d’aigua i escombraries del 1r i
2n trimestre de 2016 i 2017 respectivament, del servei situat a la carretera
de Riudoms-Cambrils, núm. 30, per titular erroni.

2019-
0001814

2 7  d e
desembre
de 2019

À r e a
tresoreria

Emissió i aprovació de la liquidació en concepte de taxa de comunicació
prèvia d'obertura d'activitat de perruqueria situada al C/ Sant Jaume, 17,
baixos

2019-
0001815

2 7  d e
desembre
de 2019

Alcaldia
Inici expedient per a l'aprovació del Pressupost General de l'Ajuntament
de Riudoms exercici 2020

2019-
0001816

2 7  d e
desembre
de 2019

Intervenció
en activitats

Inici del procediment de restauració de la legalitat urbanística per usos
manifestament ilegalitzables en sòl no urbanitzable, consistents en l’
emmagatzemament de sanitaris portàtils a la parcel.la 60 del pol.lígon 38.

2019-
0001817

3 0  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Aprovar l'acceptació de renúncia al dret funerari del nínxol núm. 6 del
cementiri municipal

2019-
0001818

3 0  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Canvi de titularitat dret funerari de concessió nínxol núm. 140 

2019-
0001819

3 0  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Aprovació serveis extraordinàris inclosos a la nòmina del mes de
desembre 2019

2019-
0001820

3 0  d e
desembre
de 2019

À r e a
intervenció

Aixecament d’objecció de la relació de factures núm. 147/2019

2019-
0001821

3 0  d e
desembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Subministrament detall curs de costura

3 0  d e
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2019-
0001822

desembre
de 2019

Alcaldia Canvi de titularitat dret funerari de concessió nínxol núm. 815

2019-
0001823

3 0  d e
desembre
de 2019

À r e a
intervenció

Aixecament d’objecció de la relació de factures núm. 144/2019

2019-
0001824

3 0  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Canvi de titularitat dret funerari concessió del nínxol núm.4 

2019-
0001825

3 0  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Aprovació nòmina de retribucions del personal de l’Ajuntament i
assistències dels regidors corresponents al mes de desembre de 2019 i
assegurances socials

2019-
0001826

3 0  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Ordenació pagament nòmina de retribucions del personal de l’Ajuntament i
assistències dels regidors corresponents al mes de desembre de 2019 i
assegurances socials

2019-
0001827

3 0  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Concessió de vacances

2019-
0001828

3 0  d e
desembre
de 2019

À r e a
intervenció

Aixecament d’objecció de la relació de factures núm. 149/2019

2019-
0001829

3 0  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Petició de nova distribució de jornada laboral

2019-
0001830

3 0  d e
desembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Cessió d'ús sala d'actes Casa de Cultura Torneig Escacs

2019-
0001831

3 0  d e
desembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Subministrament càtering participants Pastorets

2019-
0001832

3 0  d e
desembre
de 2019

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'COMISSIÓ INFORMATIVA D'HISENDA I GOVERNACIÓ
EXTRAORDINÀRIA I URGENT DEL DIA 2 DE GENER DE 2020'

2019-
0001833

3 0  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Canvi dia vacances concedit

2019-
0001834

3 0  d e
desembre
de 2019

Recursos
Humans

Canvi dia de vacances atorgat per un dia de lliure disposició.

 

Detall dels Decrets de l'any 2020
Núm.
decret

Data Unitat Assumpte

2020-
0000001

2  de
gener
d e
2020

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'PLE EXTRAORDINARI I URGENT DEL DIA 7 DE GENER
DE 2020'

2020-
0000002

8  de
gener
d e
2020

À r e a
Secretaria

Convocatòria de la 'COMISSIÓ INFORMATIVA D'URBANISME, OBRES,
ACTIVITATS I MEDI AMBIENT DEL DIA 13 DE GENER DE 2020'

2020-
8  de
gener À r e a Convocatòria de la 'JUNTA DE GOVERN ORDINÀRIA DEL DIA 13 DE
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0000003 d e
2020

Secretaria GENER DE 2020'

2020-
0000004

8  de
gener
d e
2020

Obres,
Urbanismes
i Activitats

DEVOLUCIÓ FIANCES

2020-
0000005

10 de
gener
d e
2020

Assistència
jurídica

Pròrroga del contracte derivat de l'acord marc del servei de mediació
d'assegurances (exp.2015.01). Continuació de l'expedient 57/17-Secr-PAR)

2020-
0000006

10 de
gener
d e
2020

Tresoreria Petició d'una bestreta extraordinària a BASE Gestió d'Ingressos

2020-
0000007

10 de
gener
d e
2020

À r e a
tresoreria

Revisió del rebut d'aigua del 2n trimestre de 2019, per motiu d'un consum fora
de l'habitual derivat d'una fuita, del servei situat al C/ Jacint Verdaguer, núm. 6.

2020-
0000008

10 de
gener
d e
2020

À r e a
Secretaria

Cessió sala actes Casa de Cultura Escacs diversos dies

2020-
0000009

10 de
gener
d e
2020

Contractació
Inici de l'expedient per a la resolució del contracte de serveis de manteniment
dels ascensors i aparells elevadors de diverses dependències municipals de
l'Ajuntament de Riudoms

2020-
0000010

10 de
gener
d e
2020

À r e a
tresoreria

Baixa d'ofici i nova liquidació taxes aigua i escombraries C/ Avellaners, núm.
3, Pb B

2020-
0000011

10 de
gener
d e
2020

À r e a
tresoreria

Baixa i nova liquidació rebuts d'aigua i escombraries dels trimestres de
consum del 2n trimestre 2018 i 1r trimestre 2019, servei situat Av. Pau Casals,
núm. 39, per titular erroni.

2020-
0000012

13 de
gener
d e
2020

À r e a
tresoreria

Revisió dels rebuts d'aigua del període que va del 2n trimestre de 2018 al 4t
trimestre de 2018, per motiu d'un consum fora de l'habitual derivat d'una fuita,
del servei situat al carrer del Freixe, núm. 3, 1-3

2020-
0000013

13 de
gener
d e
2020

À r e a
tresoreria

Sol·licitud de revisió del rebut de la taxa de subministrament d'aigua del servei
situat al c/ Molins Nous, 66, que correspon al 2n trimestre de 2019, al·legant
error en la lectura aplicada

 
El Ple en queda assabentat.
 

 MOCIONS DELS GRUPS MUNICIPALS

MOCIÓ PRESENTADA PEL GRUP MUNICIPAL D'ERC-AM PER ESTUDIAR L'AMPLIACIÓ2. 
DE LA PLANTILLA DE LA GUÀRDIA MUNICIPAL AMB L'OBJECTIU DE MILLORAR LA
SEGURETAT PÚBLICA DE RIUDOMS
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El Sr. Alcalde fa la següent explicació: «Passem a la primera moció, que és la que presenta el
grup municipal d’Esquerra per estudiar l’ampliació de la plantilla de la guàrdia municipal amb l’
objectiu de millorar la seguretat pública de Riudoms».
 
Tot seguit, el Sr. Alcalde dóna la paraula al Sr. Ricard Gili, portaveu del grup municipal d’ERC-
AM, el qual explica el contingut de la moció dient: «Aquesta moció respon a diversos factors,
que queden argumentats en la part d’exposició de motius. De manera resumida són els
següents:
 

sovint els agents de la Guàrdia Municipal han de sortir a patrullar sols… quan allò
desitjable seria que ho fessin en parelles de dos.
els agents de la Guàrdia Municipal acumulen una quantitat elevada d’hores
extraordinàries per tal de poder fer front a totes les necessitats de seguretat de Riudoms.
Sense anar més lluny, tal com consta en els decrets d’alcaldia dels quals es dona
compte en aquest Ple, les hores extra dels mesos d’octubre, novembre i desembre
pugen a uns mil euros.
els efectius policials dels diversos cossos de seguretat presents a Catalunya no son
suficients per a prevenir i resoldre els robatoris…. com els que hi ha hagut a Riudoms
les darreres setmanes… concentrats durant el mes de desembre… quan hi va haver un
repunt evident… i que van fer que l’Ajuntament posés en marxa diverses mesures.
d’altra banda, en l’àmbit de la seguretat pública és clau ser previsor i actuar amb
antelació.
i, finalment, considerem que garantir la seguretat pública ha de ser una prioritat per a
qualsevol administració per tal d’evitar que la ciutadania es vegi obligada a recórrer a
serveis de vigilància privada.

 
És per tot això que presentem aquesta moció, que demana estudiar l’ampliació de la Guàrdia
Municipal de Riudoms.
 
En concret, l’estudi hauria d’incloure els elements següents:
 

el cost econòmic d’una plaça d’agent de la Guàrdia Municipal, tant a temps complet com
parcial.
el volum total d’hores extraordinàries realitzades pels agents de la Guàrdia Municipal
durant l’any 2019 i fins a quin punt es reduiria aquest volum d’hores amb la contractació
d’un nou agent a temps complet.
l’estudi també hauria d’incloure el càlcul de fins a quin punt augmentaria el patrullatge d’
agents en parelles de dos amb la contractació d’un nou agent a temps complet.

i, finalment, l’estudi també hauria d’incorporar la quantitat d’hores que el cos de la
Guàrdia Municipal dedica a cadascuna de les tasques que realitza: patrullar; garantir la
seguretat d’esdeveniments; recollir animals extraviats; realitzar tasques de prevenció;
realitzar tasques administratives; etc.

 
Aquest estudi demanem que estigui fet en el termini de tres mesos (un termini que ens sembla
del tot raonable) i que, un cop fet, es comparteixi amb tots els grups polítics d’aquest plenari i
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que també se n’expliquin les principals conclusions a la ciutadana a través dels mitjans de
comunicació de l’Ajuntament.
 
Acabo remarcant un verb. És el verb ‘estudiar’ perquè el que avui es porta a votació no és l’
ampliació del cos, sinó el fet d’estudiar una possible ampliació.
 
Presentem aquesta moció perquè, com deia abans, cal ser previsors en un tema tant sensible
com la seguretat pública».
 
A continuació el Sr. Alcalde agraeix la intervenció del Sr. Gili, i dóna la paraula als portaveus
dels diferents grups municipals.
 
El Sr. José Manuel Hernández, portaveu del grup municipal del PSC, intervé i manifesta el
següent: «Creiem que seria positiu estudiar l'augment de la plantilla ja que molts cops van
sobrecarregats de feina i fan moltes hores extres, a més a més, de feines que no els hi pertoca.
Tot això s'ha parlat en les juntes de portaveus i per aquest motiu, dono suport a aquesta
moció».
 
El Sr. Enric Jódar, portaveu del grup municipal de la CUP, intervé i manifesta el següent: «Com
aquesta moció no compromet a res que l'Ajuntament no pot fer, sinó que és un estudi, ho
veuen bé. Donat que és un estudi que pot millorar el servei, hi votaran a favor».
 
La Sra. Núria Mas, regidora de Seguretat Ciutadana, intervé i manifesta el següent: «Com
vostès ja saben, compartim la preocupació que reflecteix la moció presentada. De fet, des de la
regidoria de Seguretat Ciutadana, i amb l’alcalde, s’han fet gestions de forma contínua amb el
cos de mossos d’esquadra i amb més freqüència després de l’onada de robatoris, com a cos
responsable de la competència de seguretat ciutadana als municipis com Riudoms.
 
L’ampliació de la plantilla de la Guàrdia Municipal és una de les prioritats de l’equip de Govern,
que a més així s’ha comunicat, i que es durà a terme en el moment que la Llei estatal de
pressupostos ens ho permeti, per la qual cosa votarem a favor. De fet, així ho vam fer l’any
2017, quan no hi havia llei general de pressupostos aprovada i es va obrir un buit legal a la
creació de places, que l’Ajuntament de Riudoms va aprofitar precisament per crear una plaça
de Guàrdia Municipal».
 
El Sr. Alcalde pregunta si hi ha cap altra intervenció més.
 
El Sr. Ricard Gili intervé i manifesta: «Agraïm el suport de la resta de grups a la moció, ja que
aquesta és una moció que reforça els serveis públics i obre la porta a actuar amb rapidesa en
cas que s’opti per crear un nova plaça de Guàrdia Municipal.
 
Dit això, ens sorprèn el fet que els membres de Junts per Riudoms -integrants del govern
municipal- donin suport a la moció tenint en compte que en el seu Pla de govern no s’hi recull la
creació de cap plaça d’agent de la Guàrdia Municipal. Sigui com sigui, gràcies pel suport de la
resta de grups».
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El Sr. Alcalde respon dient: «En el Pla de govern no consta l’ampliació de la plantilla de la
guàrdia municipal perquè en el moment que es va realitzar el Pla de govern, no hi havia
possibilitat de realitzat aquesta ampliació de plantilla, per la qual es demana l’estudi, atès que
la situació era amb uns pressupostos generals de l’Estat prorrogats».
 
Finalitzades les diferents intervencions se sotmet la moció a votació plenària.

El Ple de l'Ajuntament acorda, per unanimitat, aprovar el contingut de la moció.

Fets

En data 11 de gener de 2020 el grup municipal d’ERC-AM ha presentat una moció per a ser
tractada en el Ple ordinari (exp.  4312990004-2020-0000089).

Fonaments de dret

El règim de sessions del Ple es troben determinades en l’article 98.e) del Decret Legislatiu 2
/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei municipal i de règim local de
Catalunya, que determina que «el els plens ordinaris la part dedicada al control de la resta d’
òrgans de la corporació ha de tenir una substantivitat pròpia i diferenciada de la part resolutiva,
tot garantint de manera efectiva el seu funcionament i, si escau, en la seva regulació, la
participació de tots els grups municipals en la formulació de precs, preguntes i mocions».
 
Segons l’article 97.3 del Reglament d’organització i funcionament de les entitats locals (Reial
Decret 2568/1986, de 26 de novembre) estableix que la moció és «la proposta que se sotmet
directament a coneixement del Ple a l’empara del que preveu l’article 91.4 d’aquest Reglament.
Es pot formular per escrit o oralment».

En conseqüència, :S'ACORDA

APROVAR  la moció presentada pel grup municipal d’ERC-AM per estudiar l'ampliació de la
plantilla de la guàrdia municipal amb l'objectiu de millorar la seguretat pública de Riudoms, el
text literal de la qual és el següent:
 
"MOCIÓ QUE PRESENTA EL GRUP MUNICIPAL D’ERC-AM A L’AJUNTAMENT DE
RIUDOMS PER ESTUDIAR L’AMPLIACIÓ DE LA PLANTILLA DE LA GUÀRDIA MUNICIPAL
AMB L’OBJECTIU DE MILLORAR LA SEGURETAT PÚBLICA DE RIUDOMS
 
EXPOSICIÓ DE MOTIUS
 
Atès que sovint els agents de la Guàrdia Municipal de Riudoms han de sortir a patrullar sols,
mentre que allò desitjable seria que ho fessin en parelles de dos. Atès que els membres de la
Guàrdia Municipal de Riudoms acumulen una quantitat elevada d’hores extraordinàries per tal
de poder fer front a totes les necessitats de seguretat del nostre municipi.
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Atès l’increment de robatoris i d’intents de robatoris de les darreres setmanes en domicilis i
comerços de Riudoms.

Atès que els efectius policials dels diversos cossos de seguretat presents a Catalunya i
assignats per a la prevenció i investigació d’aquest tipus de delinqüència es mostren clarament
insuficients per a prevenir i resoldre aquest increment de robatoris.

Atès les reclamacions veïnals recurrents per tal de garantir una bona seguretat pública a
Riudoms, que no es limiten a l’increment de robatoris recent.
 
Atès que l’Ajuntament de Riudoms ha mostrat preocupació per aquest increment de robatoris
recent i, tal com ha informat, ha activat diverses mesures com ara: reunions amb el propi cos
de Guàrdia Municipal, amb el cos de Mossos d’Esquadra i amb el cos d’Agents Rurals;
reunions informatives i preventives amb veïns; repartiment d’un díptic informatiu; augment dels
controls de seguretat; duplicitat de torns per part dels agents de la Guàrdia Municipal.

Atès que la seguretat ciutadana és un tema altament sensible sobre el qual cal ser el màxim de
previsors possible.

Atès que garantir la seguretat pública ha de ser una prioritat per a qualsevol administració per
tal d’evitar que la ciutadania es vegi obligada a recórrer a serveis de vigilància privada com la
instal·lació d’alarmes i la contractació d’agents privats.

El ple de l’Ajuntament de Riudoms proposa l’adopció dels següents acords:
ACORDS
 
Primer. L’Ajuntament de Riudoms es compromet a estudiar l’ampliació de la plantilla de la
Guàrdia Municipal amb l’objectiu de millorar la seguretat pública del nostre municipi. L’estudi a
realitzar inclourà, entre d’altres, els següents elements:

_ el cost econòmic d’una plaça d’agent de la Guàrdia Municipal, tant a temps complet (100% de
jornada laboral) com parcial (50%).
_ el volum total d’hores extraordinàries realitzades pels agents de la Guàrdia Municipal durant l’
any 2019 i una previsió de la reducció d’aquest volum d’hores amb la contractació d’un nou
agent a temps complet.
_ el càlcul de fins a quin punt augmentaria el patrullatge d’agents en parelles de dos amb la
contractació d’un nou agent a temps complet.
_ la quantitat d’hores que el cos de la Guàrdia Municipal dedica -entre tots els seus agents- a
cadascuna de les tasques que realitza: patrullar; garantir la seguretat d’esdeveniments festius,
esportius i de qualsevol altre tipus; recollir animals extraviats; realitzar tasques de prevenció;
realitzar tasques administratives com, per exemple, la gestió de multes; realitzar tasques de
coordinació del propi cos; realitzar la coordinació amb altres cossos de seguretat; etc.

Segon. L’Ajuntament de Riudoms es compromet a elaborar en el termini de tres mesos un
estudi amb tota la informació detallada en el punt anterior i també amb aquella altra que
consideri rellevant. L’informe resultant s’entregarà a tots els grups polítics presents al plenari
municipal. A la vegada, en benefici de la transparència i davant d’un tema sensible com la
seguretat, l’Ajuntament també es compromet a traslladar-ne les principals conclusions a la
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ciutadania a través dels mitjans de comunicació municipals (butlletí d’informació, xarxes
socials, etc.).

Tercer. L’Ajuntament de Riudoms es compromet a instar al Govern de la Generalitat per tal
què, compartint aquesta preocupació i d’una manera concertada amb els Ajuntaments, s’
impulsin les actuacions policials necessàries i coordinades per resoldre aquesta problemàtica".

MOCIÓ CONJUNTA PRESENTADA PELS GRUPS MUNICIPALS DE JUNTS PER3. 
RIUDOMS, ERC-AM I LA CUP-AMUNT, DE REBUIG A LA RESOLUCIÓ DE LA JUNTA
ELECTORAL CENTRAL RESPECTE EL MOLT HBLE. PRESIDENT DE LA GENERALITAT
QUIM TORRA I L'EURODIPUTAT ORIOL JUNQUERAS

El Sr. Alcalde la següent explicació: «El text de la moció que s'exposarà, ha sofert alguna
modificació respecte la presentada. Els tres grups municipals que l'han presentat estan d'acord
en les modificacions realitzades a la moció i que es porta a votació».
 
A continuació, es fa lectura de la moció, que un cop finalitzada, el Sr. Alcalde dóna la paraula
als portaveus dels diferents grups municipals.
 
El Sr. José Manuel Hernández, portaveu del grup municipal del PSC, intervé i manifesta el
següent: «Passo a exposar els arguments sobre aquesta moció:
 
- L’eventual inhabilitació sols pot derivar-se d’una sentència judicial ferma, i no d’un acord de la
JEC. Ho diu l’Estatut, la llei de la presidència del Govern, i el reglament del Parlament de
Catalunya.
 
- Cal, en aquest cas separar i defensar la presidència de la institució de la Generalitat de la del
president Torra.
 
- Nosaltres fem sempre una defensa de la institució que representa el President, però en cap
cas de la seva gestió que no compartim.
 
- L’Estatut estableix unes condicions per a la inhabilitació. I a més ho fa precisament perquè la
Constitució li permet. És a l’article 148.1.1. on disposa que les Comunitats Autònomes tenen
dret a legislar sobre l’estatut dels seus presidents i dels seus diputats.
 
- El PSC a la proposta de resolució que vam presentar al darrer ple del Parlament, vam
defensar:
 
· Interposar un recurs en defensa de les institucions catalanes. Cal que el president recorri
aquesta decisió. Tant la decisió del TSJC com la de la JEC. En aquesta darrer cas, lògicament,
demanant unes mesures cautelars que previnguin sobre el que podria ser una vulneració de
drets impossible de reparar més endavant.
 
· Però no parlem, ni defensem incloure el concepte d’autodeterminació i d’altres qüestions
legítimes en un debat però que no tenen a veure amb el que creiem que és el centre de la
discussió de la resolució de la JEC: sobre la inhabilitació del President.
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· La millor manera de defensar les institucions catalanes és respectant la llei, sempre. I quan es
considera que els nostres drets o les nostres institucions no són respectades exigir el
compliment del dret en el que es fonamenta.
 
- La JEC –i ho diem amb total respecte- s’hagués hagut d’inhibir com ho va fer la Junta
Electoral Provincial de Barcelona, donat que la qüestió estava ja judicialitzada, perquè ja hi
havia hagut una sentència en primera instància pendent dels recursos en el Tribunal Suprem
que és el que, en el nostre criteri, decidirà.
 
- Certament la sentència del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya que va recaure sobre la
desobediència del president de la Generalitat deixava poc marge de dubte: no atendre una
decisió anterior de la Junta Electoral que impedia en període electoral l’exhibició de símbols de
caràcter partidista en els edificis públics.
 
- Des del PSC ja vam advertir sobre l’error. En tot cas, com que el nostre és un sistema de
garanties, fins que no s’exhaureixi la via judicial ningú pot establir unes conseqüències abans d’
hora.
 
- El President de la Generalitat el que hauria d’haver fet és defensar-se jurídicament. I en cap
cas judicialitzar la política havent convocat el ple del passat dissabte o ara amb aquesta moció
local.
 
- Cal que el President es defensi que és el seu dret i no utilitzar una decisió que en cap cas és
final, perquè sempre pot ser objecte de recurs, per generar un conflicte addicional.
 
- Però es va preferir parlar –com fa temps que el mateix president Torra d’utilitzar la institució
de la Generalitat- per confrontar i polaritzar.
 
- Els Socialistes hem manifestat sempre el nostre respecte a la legalitat vigent, a la Constitució i
a l’Estatut que configuren un Estat de Dret amb separació de poders, la qual cosa ens porta
també a acatar les sentències, les dels tribunals d’aquí i les dels tribunals europeus. Que
efectivament han de ser respectades perquè no són tribunals estrangers, són tribunals que
emparen també els nostres drets i llibertats.
 
- Nosaltres el que diem és que el president de la Generalitat, és el màxim representant ordinari
de l’Estat a Catalunya, i que el que hauríem d’intentar entre tots i el president el primer, és
permetre el retorn de la política i el diàleg.
 
- Respectant la llei, no transgredint-la, i promovent el debat polític democràtic i el diàleg. I un
primer pas ha estat l’acord d’investidura del President Sánchez que s’ha fet realitat, amb el
programa subscrit entre el PSOE i els companys d’Unidas Podemos-En Comú Podem i ho diu
encara més específicament l’acord subscrit entre el PSOE, el PSC i ERC.
 
- Respectem totes les posicions, però des d’un respecte especial envers la posició d’ERC, que
en la situació excepcional que vivim ha fet una aposta per no impedir la creació d’un govern
que està disposat a obrir aquesta via.
 
- Nosaltres no cal refermar-ho, estem absolutament decidits a aquest camí. Diàleg, negociació i
pacte. Diàleg Catalunya endins. Diàleg entre institucions. Diàleg en el marc de la llei, si cal fins i
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tot per canviar-la a través dels mecanismes i majories establerts que permeten canviar les lleis.
Un diàleg, no imposició. Un diàleg transaccional, entre els uns i els altres. Perquè volem arribar
a aquest acord.
 
- La nostra obligació compartida d’uns i altres és trobar un terreny d’encontre, que
probablement no satisfarà al 100% ningú, però que podrà ser raonablement satisfactori per una
àmplia majoria. Això és el que nosaltres volem.
 
- Per defensar l’Estatut, per defensar l’autogovern, per defensar les nostres institucions, anem
junts. Nosaltres discrepem amb l’actual president de la Generalitat en moltes coses: el seu
exercici de la presidència, la seva orientació política, però reiterem el respecte a la institució
que President Torra en aquests moments encarna».
 
A continuació, el Sr. Enric Jódar, portaveu del grup municipal de la CUP, intervé i manifesta el
següent: «Els que sempre s'han omplert la boca amb complir la llei no han acatat la resolució
del Tribunal Europeu. Que l'estat espanyol sempre ha fet el mateix, com en el cas d'Otegui.
S'ha arribat a aquest escenaris perquè s'han fet renúncies i estan acorralats. I afegeixo, que
pactar amb el PSOE no és el mateix que pactar amb l'Estat. S'ha d'aturar la repressió per part
de la Generalitat per tal que els Mossos deixin de perseguir a activistes, que hi ha molta gent
que està rebent citacions judicials i que la Generalitat actua com a part implicada».
 
Tot seguit, el Sr. Ricard Gili, portaveu del grup municipal d’ERC-AM, intervé i manifesta el
següent: «Farem un posicionament polític breu ja que la moció és molt clara.
 
Voldria aturar-me en un únic punt de la moció, el número 6 dels acords, que diu: Mantenir el
compromís com a electes locals a seguir defensant el dret a l’autodeterminació de Catalunya,
el dret a què siguem els catalans els qui decidim el nostre futur per mitjans polítics pacífics i
democràtics.
 
I m’aturo aquí no per mirar-nos el melic, sinó per interpel·lar el company regidor del PSC i dir-li
el que ja hem comentat altres vegades en converses informals.
 
La solució al conflicte polític de Catalunya passa per un referèndum d’autodeterminació. Dit d’
una altra manera, no hi haurà solució sense reconèixer la sobirania de Catalunya. És a dir, si els
seus ciutadans així ho volen, Catalunya ha de poder ser un estat independent. I això el PSC ho
ha d’assumir.
 
El company regidor del PSC ha fet una exposició tècnico-jurídica, però aquí parlem d’un afer
polític. Per això la solució ha de ser política.
 
Qualsevol solució que no inclogui el dret a l’autodeterminació serà una imposició i, en el millor
dels casos, un pedaç temporal a un problema històric.
 
I m’aturo aquí perquè també des del PSC s’ha dit que el diàleg ha de ser “no impositiu”. Recullo
el seu guant: no es pot imposar que exercir el dret d’autodeterminació no sigui una de les
possibles solucions.
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Per això li demano al company del PSC que faci el pas, que el faci ell personalment i que s’
atreveixi a fer-lo en públic, que accepti el dret d’autodeterminació de Catalunya. És una qüestió
de democràcia».
 
Seguidament, el Sr. Alcalde, Sergi Pedret, del grup municipal de Junts per Riudoms, intervé i
manifesta el següent: «Aquestes decisions de la Junta Electoral Central i del Tribunal Suprem
evidencien que els criteris utilitzats per la justícia espanyola no són compartits per la justícia
europea, la qual cosa avala la sospita compartida per una gran majoria de la ciutadania
catalana sobre la politització de la justícia a l’Estat Espanyol.
 
Els valors de la Unió Europa, segons el seu Tractat Constitucional, són el respecte a la dignitat
humana, la llibertat, la democràcia, la igualtat, l’Estat de dret i el respecte als Drets Humans. La
resposta de l’Estat espanyol al problema polític plantejat per la ciutadania de Catalunya ha
estat la vulneració sistemàtica dels drets humans i l’ús polític d’un dels pilars de la convivència
democràtica: la justícia. Constatem doncs, que la justícia de la Unió Europea ha donat una lliçó
a l’Estat Espanyol i al seu, pervertit, concepte de democràcia».
 
A continuació, intervé el Sr. José Manuel Hernández que per al·lusions manifesta el següent:
«No es pot fer, si la sentència del Tribunal europeu ens agrada ens afegim, i sinó és favorable,
no és bona i no ens agrada. Diu quedes de Catalunya no s’ha assumit el «no es pot fer». No pot
ser que fem el què vulguem».
 
El Sr. Ricard Gili respon dient: «El problema de Catalunya és un afer polític i que damunt la taula
hi ha d’haver el dret a l’autodeterminació».
 
A continuació intervé el Sr. Enric Jódar i manifesta el següent: «L'estat espanyol quan diu que
el dret d'autodeterminació no és possible es contradiu ell mateix, donat que han signat tractats
per l'estat espanyol que es permet aquest dret. Que no s'està complint amb els interessos de la
comunitat europea».
 
Finalitzades les diferents intervencions se sotmet la moció a votació plenària.

El Ple de l'Ajuntament acorda, amb el vot en contra del Sr. José Manuel Hernández, i amb el
vot a favor dels Srs. Núria Mas,Inmaculada Beatriz Parra, Judit Albesa, Jordi Domingo, Josep
Maria Bages, Verònica Torres, Ricard Gili, Carme Cros, Maria Teresa Basora, Arnau Salvat,
Enric Jódar i l'Alcalde-President, aprovar el contingut de la moció.

Fets

En data 13 de gener de 2019 els grups municipals de Junts per Riudoms, ERC-AM i la CUP-
AMUNT han presentat una moció conjunta  per a ser tractada en el Ple ordinari (exp. 
4312990004-2020-0000110).
 

Fonaments de dret
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El règim de sessions del Ple es troben determinades en l’article 98.e) del Decret Legislatiu 2
/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei municipal i de règim local de
Catalunya, que determina que «el els plens ordinaris la part dedicada al control de la resta d’
òrgans de la corporació ha de tenir una substantivitat pròpia i diferenciada de la part resolutiva,
tot garantint de manera efectiva el seu funcionament i, si escau, en la seva regulació, la
participació de tots els grups municipals en la formulació de precs, preguntes i mocions».
 
Segons l’article 97.3 del Reglament d’organització i funcionament de les entitats locals (Reial
Decret 2568/1986, de 26 de novembre) estableix que la moció és «la proposta que se sotmet
directament a coneixement del Ple a l’empara del que preveu l’article 91.4 d’aquest Reglament.
Es pot formular per escrit o oralment».

En conseqüència, :S'ACORDA

APROVAR la moció conjunta presentada pels grups municipals de Junts per Riudoms, ERC-
AM i la CUP-AMUNT, de rebuig a la Resolució de la Junta Electoral Central respecte el Molt
Hble. President de la Generalitat Quim Torra i l'eurodiputat Oriol Junqueras, el text literal de la
qual és el següent:
 
«El passat divendres dia 3 de gener de 2020, en un acord, la Junta Electoral Central pretén
executar la inhabilitació del M.H. President de la Generalitat Quim Torra, malgrat no haver-hi
sentència ferma, i deixar sense efecte la seva credencial de diputat electe del Parlament de
Catalunya.
 
Aquesta decisió d’un òrgan administratiu, no judicial, és clarament contrària al que determina
tant l’Estatut de Catalunya com el Reglament del Parlament de Catalunya respecte els motius
de cessament del President del nostre país.
 
En la mateixa sessió, la Junta Electoral Central també va acordar que l’eurodiputat Oriol
Junqueras no pot tenir aquesta condició, malgrat la sentència del Tribunal de Justícia de la
Unió Europea que va dictaminar en data 19 de desembre de 2019 que hauria d’haver pogut
recollir l’acta d’eurodiputat i que tenia immunitat per aquesta raó.
 
Aquestes dues resolucions d’un òrgan administratiu depenent de l’Estat Espanyol s’afegeixen a
la llarga llista d’electes i institucions del nostre país que pateixen persecució per part d’
instàncies administratives i judicials de l’Estat espanyol pel sol fet de defensar el dret d’
autodeterminació de Catalunya.
 
Els Ajuntaments catalans i els seus electes també patim aquesta persecució i hem estat al
costat de les nostres institucions en la denúncia de la persecució judicial i per trobar una
solució política al procés.
 
És per això, que es proposa al Ple de l’Ajuntament de Riudoms l’adopció dels següents
ACORDS:
 
PRIMER.- Rebutjar la resolució de la Junta Electoral Central per la qual s’intenta executar la
inhabilitació del M.H. President de la Generalitat Quim Torra i s’ordena la retirada de la seva
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credencial de diputat. Rebutjar també la resolució del Tribunal Suprem de data 10 de gener que
denega la petició de suspensió de la resolució de la JEC. Les esmentades resolucions vulneren
tant l’Estatut d’Autonomia de Catalunya com el Reglament del Parlament de Catalunya.
 
SEGON.- Rebutjar la resolució de la mateixa Junta Electoral Central en què nega la condició d’
eurodiputat a Oriol Junqueras, malgrat la recent sentència del TJUE en què es dictamina que
hauria d’haver recollit l’acta d’eurodiputat i, per tant, tindria immunitat parlamentària. A més, en
data 5 de gener, el Parlament Europeu ha reconegut com a eurodiputats al propi Oriol
Junqueras, Carles Puigdemont i Toni Comín.
 
Alhora, rebutjar la resolució de la Sala Segona del tribunal Suprem de data 9 de gener per la
que s’acorda que no procedeix la llibertat de l’eurodiputat Oriol Junqueras, mantenint la seva
inhabilitació per considerar que està condemnat en ferm. Aquesta resolució impedeix recollir l’
acta d’eurodiputat i fer efectiva la sentència del TJUE que li reconeix la immunitat, vulnerant els
seus drets com a electe.
 
TERCER.- Donar suport a les propostes de resolució aprovades pel Parlament de Catalunya el
proppassat dia 4 de gener, així com les actuacions que des del Govern de la Generalitat i des
del Parlament de Catalunya es prenguin per defensar tant els drets del President com dels
eurodiputats que són a la presó o a l’exili.
 
QUART.- Instar l’Estat espanyol a trobar una solució política al procés que viu el nostre país. S’
ha de posar fi a la repressió, la judicialització i la persecució d’electes, representants de la
societat civil i institucions que, a més de no aportar solucions, allunyen l’acord polític.
 
CINQUÈ.- Reclamar la posada en llibertat dels presos i preses polítics, el lliure retorn dels
exiliats i exiliades i la plena garantia en l’exercici i defensa dels drets civils i polítics dels
ciutadans i ciutadanes de Catalunya.
 
SISÈ.- Mantenir el compromís com a electes locals a seguir defensant el dret a l’
autodeterminació de Catalunya, el dret a què siguem els catalans els qui decidim el nostre futur
per mitjans polítics pacífics i democràtics.
 
SETÈ.- Comunicar els presents acords a la Presidència del Parlament de Catalunya, a la
Presidència de la Generalitat de Catalunya, a la Presidència del Congrés dels Diputats, a la
Presidència del Govern de l’Estat, a la Presidència del Parlament Europeu, als municipis
agermanats i a les entitats municipalistes de Catalunya. I donar a conèixer el contingut d’
aquesta moció a la ciutadania del nostre municipi per aquells mitjans que es creguin oportuns».

 ASSUMPTES URGENTS

 PRECS I PREGUNTES

PRECS I PREGUNTES4. 
 
El Sr. Alcalde manifesta el següent: «Comencem a formular les preguntes en l’ordre que fem
sempre. Per tant, començarà el Sr. José Manuel Hernández amb les preguntes, si n’hi ha, del
grup municipal dels Socialistes». El qual manifesta que no en formularà cap. Així doncs, dóna
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la paraula al Sr. Enric Jódar, portaveu de la CUP, per si vol fer els precs o les preguntes, el
qual fa la següent intervenció:
 

1/. Precs i preguntes formulades pel grup municipal de la CUP-AMUNT:

 
1.- Sobre la recepció de la Comitiva de S.M. els Reis d’Orient:
 

Voldríem fer arribar una sèrie d’observacions i propostes en relació a la cavalcada de Reis.
 
En primer lloc, agraïm l’esforç de totes les persones que hi dediquen temps voluntàriament
perquè la recepció de la Comitiva Reial surti bé. Tot i això creiem que hi ha marge de millora:
 
Considerem que és un acte principalment adreçat a la canalla. Aquest any es va endarrerir
especialment l’entrega de regals a l’església: la gent va haver d’esperar tres quarts d’hora i va
començar passades les nou del vespre.
 
PREC: Creiem que s’hauria de replantejar l’horari i/o el desenvolupament de la cavalcada per
tal que aquesta no s’allargui tant. Sabent que hi ha canalla petita, demanem que s’escurci el
temps d’espera.
 
Es podria modificar l’horari de la trobada de ses majestats amb els regidors i regidores que té
lloc entre el parlament i l’entrega de regals, o bé no realitzar aquesta trobada.
 
PREC: Pel que fa a la recepció dels paquets, demanem que, tal i com ens fan arribar moltes
persones, es canviï el procediment.
 
Pensem que cal adoptar un sistema de sorteig que faci que l’ordre d’entrega de regals sigui
aleatori, no pas beneficiant les persones que fan més hores de cua. Hi ha gent que no pot anar
a fer cua, i per tant, es generen situacions irregulars i de desigualtat. De fet, posem de manifest
que enguany va ser necessària la presència d’un membre de la Guàrdia Municipal.
 
Això es pot evitar si hi ha voluntat de canviar el sistema. Ho demanem, i no és la primera
vegada, perquè aquesta és una problemàtica que es repeteix amb els anys.
 
PREC: En relació al discurs de Ses Majestats, no ens va acabar d’agradar perquè creiem que
es va pensar poc en els més petits i es va parlar de coses que hi ha molts dies per explicar, no
precisament aquell dia.
 
També fem un prec en relació al discurs de ses majestats: demanem que no s’aprofiti aquest
acte dedicat a la canalla a fer propaganda política.
 
En relació al vídeo projectat durant el discurs del reis. En aquest hi apareixia una dona a la
cuina fent feina, mentre l’home era al sofà descansant. Un vídeo on clarament es mostren
estereotips de gènere, en aquest cas, deixant a la dona encarregada de les tasques
domèstiques.
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- Qui va ser el responsable polític de l’edició del vídeo que va ser projectat en l’acte de la
Cavalcada dels Reis?
- Hi va haver revisió del vídeo i el seu contingut?
- Cap responsable va notar que reproduïa estereotips sexistes?
 
Creiem que s’hauria de vigilar més el missatge que volem ensenyar a la canalla i oferir un
discurs tenint en compte la perspectiva de gènere, la supressió dels rols associats amb aquest i
amb una visió d’igualtat i feminisme.
 
2.- Sobre l’organització dels cursos de català:
 
- Voldríem conèixer si és cert que es va incorporar nouvinguts al curs inicial de català. En
aquest cas, entenem que compartir aula amb riudomencs catalanoparlants que ja dominen l’
idioma i que el que volen és aprendre qüestions més relacionades amb l’ortografia i la
gramàtica, no és el sistema idoni perquè els nous riudomencs aprenguin l’idioma.
 
Motiu pel qual, tenim entès que les persones nouvingudes en molts casos van deixar el curs, al
no poder seguir la classe. També se’ns ha fet arribar que ara sí, s’ha organitzat un curs
específic per a nouvinguts, tot i que no hem trobat aquesta informació.

 
- Voldríem saber exactament en què consisteix aquest curs i quina és la línia que segueix a
grans trets. O sigui si es tracta d’una classe magistral o és més d’estil conversa. I si s’
aprofundeix en gramàtica i ortografia o es posa més èmfasi en vocabulari i primer
aproximament.
 
- A més a més, voldríem saber si l’equip de govern ha valorat que aquest primer aproximament
dels nouvinguts amb el català es pugui fer a través de voluntaris. Al nostre entendre, si aquest
aprenentatge de la llengua es fa amb voluntaris, s’aconsegueix també que els nouvinguts se
socialitzin amb altres riudomencs, un objectiu que també facilita la seva integració al municipi.
D’aquesta manera, volem saber si l’equip de govern s’ha plantejat aquesta activitat. En cas
negatiu demanem que ho faci i que si es troba pertinent es pugui aplicar.
 
3.- Sobre la promoció d’instal·lacions d’autoconsum elèctric amb bonificacions:

 
El 9 de gener es va publicar a la pàgina web de l’Ajuntament una notícia sobre la promoció d’
instal·lacions d’autoconsum elèctric amb bonificacions.
 
Tenint en compte que el Ple de debat sobre el pressupost municipal es va realitzar el dia 7 de
gener i que en aquest mateix Ple es va esmentar i discutir sobre el PAES i altres mesures
relacionades amb el consum energètic:
 
- Per quin motiu l’equip de govern no va esmentar aquesta informació al Ple del 7 de gener
responent als comentaris que havien fet els grups de la CUP i ERC?
- A la notícia s’afirma que l’Ajuntament està tramitant la regulació d’una ordenança municipal.
En aquest cas, si es parla de l’Ajuntament, com és que la resta de grups municipals no
coneixíem aquesta informació ni tenim cap còpia de la proposta de modificació de l’ordenança
fiscal?
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- Davant aquest fet, considerem que l’equip de govern ha amagat informació a la resta de grups
del Consistori i a més ha fet un mal ús dels instruments de comunicació oficials de l’Ajuntament.
 
4.- Sobre el Pla igualtat i assetjament sexual:
 
El 15 de març de 2018 es va aprovar per unanimitat una moció presentada pels grups
municipals d’ERC-Avancem-AM i de la CUP per “lluitar contra la bretxa salarial i incrementar
les polítiques d’igualtat entre homes i dones a l’Ajuntament de Riudoms, les empreses
municipals i les empreses proveïdores, concessionàries i contractades”.
 
Aquesta moció, incloïa entre d’altres punts:
 
- Realitzar els informes previstos en el Pla d’Igualtat aprovat l’any 2014 per valorar, consolidar i,
si s’escau, modificar les actuacions per tal d’aconseguir els objectius plantejats en el Pla de
Polítiques de Gènere, segons l’informe de la Comissió tècnica del Pla de Polítiques d’Igualtat.
 
- Facilitar les Memòries Anuals a tots els grups polítics de la corporació i a les diferents entitats
i associacions municipals.
 
- Treballar de manera conjunta amb les empreses del municipi per l’elaboració de plans d’
igualtat que facin possible la reducció de la bretxa salarial, la promoció de dones als càrrecs de
decisió i l’adopció de mesures que permetin la conciliació de la vida personal, familiar i laboral.
 
Per això preguntem:
 
- S’han realitzat els informes previstos en el Pla d’Igualtat aprovat l’any 2014? En cas afirmatiu,
perquè no s’han facilitat les memòries anuals a tots els grups polítics del Consistori? En cas
negatiu, perquè no s’ha donat compliment als acords del Pla d’Igualtat i la moció que es va
presentar?
 
- Hem vist que al portal de dades de la Generalitat no hi consta cap organització pública i/o
privada de Riudoms amb més de 50 treballadors que tingui un Pla d’Igualtat. S’ha treballat de
manera conjunta amb les empreses del municipi per l’elaboració de plans d’igualtat tal i com es
va acordar en la moció de l’any 2018? En cas afirmatiu, quines han sigut aquestes accions?
 
- Finalment, volem expressar que no hem de confondre el “Pla de polítiques d’Igualtat” amb el
“Pla d’Igualtat intern de l’Ajuntament de Riudoms” com a obligació per part d’una empresa amb
més de 50 treballadors.
 
Així doncs, els informem que en els propers Plens presentarem una proposta formal per tal que
l’Ajuntament implementi el seu propi “Pla d’Igualtat” i el “Protocol d’assetjament sexual i raó de
sexe”.
 
5.- Sobre la cistella de Nadal
 
Ens consta que diversos comerços han mostrat la seva disconformitat amb l’actual format de la
Cistella dels comerços de Riudoms que es sorteja el dia 31 de desembre a la plaça de l’
Església. Sobre aquest tema, preguntem:
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- S’han rebut queixes o suggeriments per canviar l’actual format de la cistella, passant d’un únic
guanyador a varis premiats?
- En cas afirmatiu, per quins motius no s’ha escollit aquest format?
 
També preguem que siguin escoltades les propostes dels comerços i s’estudiï la viabilitat d’un
nou format de sorteig.
 
- Derivat d’aquesta activitat, si una persona vol visitar la cisterna mentre els dies que hi ha
exposada la cistella, com s’ho hauria de fer?
- Es té en compte aquesta vicissitud quan s’organitza aquest esdeveniment? S’ha pensat una
alternativa per no limitar l’accés a un dels equipaments culturals del poble? En cas contrari,
demanem que així ho faci el govern, ja que durant les vacances de Nadal podria ser un període
de promoció turística del poble i dels seus espais d’interès.
 
6.- Sobre la millora de la seguretat en la circulació de vehicles:
 
Recentment ens hem assabentat de la voluntat de l’equip de govern de millorar l’encreuament
de l’av. Catalunya amb el c/ Baltasar de Toda i Tàpies. Fem algunes preguntes relacionades
amb altres entorns de circulació que considerem perillosos:
 
- Hi ha prevista alguna actuació per intentar reduir la velocitat dels vehicles al c/ Dr. Fleming?
Hi hagut algun membre de l’Ajuntament que hagi tingut constància d’aquesta petició
prèviament?
 
PREC: Demanem que es millori la senyalització d’alguns encreuaments com per exemple:
 
- C/ Sant Pere amb el C/Sant Josep
- C/ Sant Isidre amb C/Gaudí i la Plaça Petita
- C/ Sant Antoni amb C/Sant Pau
 
7.- Preguntes que no van ser respostes en el Ple sobre el Pressupost
 
- Fiscalitat pagesia: S’ha estudiat la possibilitat de de disminuir l’IBI rústic i l’impost de vehicles
de tracció mecànica als agricultors que acreditin una activitat professional, per tal de
compensar les dificultats econòmiques que estan patint els pagesos de Riudoms que encara es
dediquen a la terra?
 
- Plans d’ocupació: Per quin motiu l’Ajuntament no ha continuat duent a terme Plans d’
Ocupació segons el conveni de col·laboració amb el Consell Comarcal del Baix Camp signat l’
any 2016?
 
8.- Preguntes dels riudomencs i les riudomenques
 
Segons Junts per Riudoms, la ciutadania ja té els mecanismes i n’és coneixedora per fer arribar
preguntes al govern. Curiosament, cada Ple Municipal Ordinari rebem diverses preguntes de
riudomenques. Per això, preguem de nou que:
 
- Es permetin fer preguntes al Ple o bé s’estableixi un mecanisme per fer arribar preguntes a
les regidories, que aquest es promocioni i que es facin públiques les caràcters d’àmbit públic.
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I traslladem les següents preguntes:
 
- Quin és el termini de devolucions de fiances d’obres?
- Quina és la situació de desperfectes de l’Avinguda de Montbrió? S’ha rebut cap queixa del
veïnat? Hi ha previsió de fer alguna reparació? Quan?
- Quin va ser el cost derivat de la cavalcada dels Reis? El total i desglossant: edició del vídeo i
sistemes de so i llum.
- Sobre les canonades de recol·lecció d’aigües del C/ Sant Antoni. Quina és la seva situació? S’
han notat desperfectes? S’ha rebut cap queixa del veïnat? Hi ha previsió de fer alguna
reparació? Quan?
- Quin és el cost de la trobada de Sacaires de la Festa Major de Sant Sebastià? Desglossant el
pagaments als músics, si n’hi ha, o costos derivats de la seva participació: quilometratge,
estança, dietes o qualsevol altre motiu.
 
 
2/. Precs i preguntes formulades pel grup municipal d’ERC-AM:
 
1.- Sobre Seguretat Local
 
 
El Sr. Arnau Salvat intervé i manifesta: «Comencem parlant de seguretat.
 
Voldríem més informació sobre les reunions periòdiques que realitzen en aquest àmbit. Al seu
Pla de Govern parlen de tres tipus de reunions:
 

La primera: trobades amb Mossos d’Esquadra, bombers i serveis d’emergències.
La segona: reunions periòdiques de la Comissió de Seguretat del Camp.
La tercera: una trobada prèvia a aquesta Comissió amb les persones que viuen fora del
nucli urbà i que es fa cada sis mesos.

 
Sobre això, dues preguntes:
 

quina va ser l'última vegada que es va reunir la Comissió de Seguretat del Camp?
Quan aquesta Comissió es va reunir es va fer cap reunió prèvia amb les persones que
viuen fora del nucli urbà?

 
Finalment, també voldríem saber si encara es fan reunions del que abans es coneixia com a
Junta de Seguretat Local. Quin va ser l’últim cop que es va reunir?».
 
2.- Sobre el repartiment de propaganda de l’Ajuntament
 
La Sra. Maria Teresa Basora intervé i manifesta: «Passem a parlar ara del repartiment de
diversos documents informatius de l’Ajuntament.
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Comencem parlant del darrer butlletí d’Informació Municipal (el número 131). La gran majoria
de riudomencs el van rebre a principis de desembre, però també hi ha persones que l’han rebut
a principis d’aquest any. De fet, hi ha persones que l’han rebut dues vegades a casa.
 
I ara ens referim al díptic sobre la programació de les Festes de Nadal. Són moltes les
persones que ens han indicat que el van rebre un cop ja havien passat alguns dels actes que s’
hi anunciaven com, per exemple, el Mercat de Nadal. Davant de tot això, preguntem:
 

Què ha passat perquè el repartiment no s’hagi fet adequadament?
De qui és responsabilitat?
En cas que la responsabilitat sigui de l’empresa que fa el repartiment està prevista algun
tipus de penalització en el contracte? Si és que sí, es farà efectiva aquesta penalització?
Quines mesures es posaran en marxa per tal que no torni a succeir?

 
És important que fem una bona gestió dels recursos públics i evitem situacions com aquesta».
 
3.- Sobre el nucli antic i carrer de les Galanes
 
El Sr. Arnau Salvat intervé i manifesta: «Passem a parlar del nucli antic.
 
El Pla de dinamització del nucli antic es va aprovar el novembre de 2018. Des d’Esquerra hi
vam presentar un seguit d’al·legacions per tal de millorar-lo. Ho vam fer el 18 de gener de l’any
passat. Per tant, aquest dissabte farà un any que les vam presentar. Per això preguntem:
 

Quan resoldran les al·legacions que vam presentar al Pla del nucli antic?
Perquè encara no les han resolt?

 
També volem preguntar sobre una altra cosa pendent del nucli antic: la reforma del carrer de
Les Galanes. Aquesta reforma es va posposar (aviat farà un any) perquè l’havia de fer la
mateixa empresa que va fer les obres del carrer Sant Bonifaci i que, com tots sabem, va fer una
gestió força dolenta. Per això preguntem:
 

Quan començaran les obres del carrer Galanes? Amb quina previsió treballen?
Les farà la mateixa empresa que les del carrer Sant Bonifaci o canviaran?
En quin punt es troba tot plegat?».

 
4.- Sobre la Festa de la Vellesa i actes d’entitats
 
La Sra. Maria Teresa Basora intervé i manifesta: «Ara volem fer referència a la primera moció
que el nostre grup va presentar en aquest mandat, l’agost passat. Era una moció per garantir
que tots els regidors del consistori siguin informats amb prou antelació dels actes d’especial
rellevància organitzats per entitats locals i pel mateix Ajuntament.
 
En aquest sentit, volem posar de relleu dues situacions:
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La primera té relació amb la Festa de la Vellesa. En l’anterior Ple ordinari (celebrat quan
faltaven pocs dies per aquesta celebració) vam reclamar que se’ns havia de convidar a aquesta
Festa. De fet, ja ho havíem apuntat en una Junta de Portaveus i també en un correu electrònic.
 
Aturem-nos un moment i fem-nos una pregunta: perquè volíem assistir a aquest acte? Doncs
per ser al costat de les nostres persones grans… per reconèixer el treball que han fet per les
seves famílies i per Riudoms.
 
I el govern no ens hi van deixar ser i, que consti, que vam oferir l’opció que només hi anés el
regidor portaveu de cada grup.
 
En els dies posteriors a la Festa de la Vellesa, l’alcalde -en una conversa amb el nostre regidor
portaveu, el Ricard Gili- es va comprometre a estudiar aquesta situació de cara a l’any que ve.
 
Esperem que així ho facin i que canviïn de criteri perquè això no es pot tornar a repetir.
 
I en segon lloc volem fer referència a actes d’entitats als quals els regidors i regidores de
govern han estat convidats, però que no s’han fet extensius als regidors de l’oposició.
 
És per tot plegat que volem recordar dos dels acords d’aquella moció que vam presentar a inici
de mandat… i que vam aprovar tots els 13 regidors. Diuen així:
 

“L’Ajuntament es compromet a informar amb antelació suficient al conjunt dels 13
regidors de les activitats que organitzi el mateix consistori i que tinguin un marcat
caràcter públic, ja estiguin obertes al conjunt dels riudomencs o a una part destacada d’
aquests.”

“Quan l’Ajuntament de Riudoms rebi una invitació d’una entitat per tal que l’alcalde i els
regidors acudeixin a un dels seus actes públics, l’Ajuntament es compromet a informar a
l’entitat en qüestió que farà extensiva aquesta invitació al conjunt dels 13 regidors del
consistori”.

 
És evident que el govern ha de seguir millorant per aplicar correctament els acords d’aquesta
moció. Si volen la nostra ajuda per fer-ho… un cop més, ens oferim a col·laborar-hi».
 
5.- Sobre la Cavalcada de Reis
 
La Sra. Carme Cros intervé i manifesta: «Tancarem el nostre torn de precs i preguntes fent
referència a la cavalcada de Reis. En aquest sentit, compartim els precs i preguntes que ha fet
el company de la CUP.
 
A la vegada, volem centrar-nos en dos precs.
 
El primer és sobre el missatge a favor del reciclatge que es va transmetre a la cavalcada.
 
Com no podia ser d’altra manera, estem a favor d’aquest missatge. Ara bé, caldria reflexionar
al voltant de la següent frase: “el millor residu és el que no es genera”. Dit d’una altra manera:
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¿calia repartir un sobre per les cases de Riudoms amb un full informatiu i un globus a dins? Per
molt biodegradable que fos el globus, cal preguntar-se si calia repartir-lo.
 
Encara sobre això: ens consta que majoritàriament les persones que van repartir aquestes
cartes van ser els voluntaris de la cavalcada. No veiem gens clar que una tasca com aquesta -
que és molt administrativa, però que a la vegada té un clar missatge polític del govern- l’hagin
de fer voluntaris.
 
I el segon prec vinculat amb la cavalcada de Reis fa referència al vídeo que es va projectar
amb l’objectiu de fomentar el reciclatge. És evident que no va ser un vídeo encertat perquè
reproduïa estereotips de gènere: la dona cuina i l’home s’està al sofà.
 
Demanem al govern que, si us plau, tingui consciència de gènere en el seu dia a dia.
 
Des d’Esquerra ens oferim a vetllar per aquest tipus de qüestions. De fet, estem convençuts
que regidors d’altres grups de l’oposició també estarien encantats de col·laborar en aquesta
tasca.
 
És més, el millor que podrien fer en casos com aquests és demanar assessorament als
col·lectius de dones existents a Riudoms com són La Bella Llar i les Dones d’Aigua. Segur que
els ajudarien de gust».
 
Finalitzat el torn de precs i preguntes dels diferents regidors/regidores dels grups municipals, el
Sr. Alcalde pren la paraula i manifesta: «Les preguntes es contestaran en el proper ple ordinari,
si bé, vull fer un incís pel que fa a les preguntes formulades pel regidor Sr. Jódar del grup CUP-
AMUNT. Respecte la cistella de nadal, som conscients que hi ha alguns comerços que no
estan d'acord, si bé no és tracta de la majoria qui ha demanat realitzar aquests canvis. També
som coneixedors i que a la taula de comerç local es va decidir al respecte continuar tal i com
fins ara s'havia realitzat. Així mateix, en el cas que per part de la taula de comerç es decidís
realitzar algun tipus de canvis, no hi hauria cap inconvenient per part de l'Ajuntament.
 
Respecte de l'accés a les visites de la cisterna durant el temps que hi ha exposada la cistella
de nadal, la cisterna té dos accessos i per tant, no hi ha cap problema en continuar realitzar les
visites, fins i tot aquest mes de desembre hi va haver una visita, i es va realitzar pel segon
accés sense cap tipus de problema».

 
Així mateix el Sr. Alcalde manifesta: «Les altres preguntes es contestaran en el ple següent.
Passem a contestar ara les preguntes formulades en el ple ordinari del dia 1 d’agost de 2019.
Començarem per les preguntes formulades pel grup municipal de la CUP».

 
3/. Respostes a les preguntes formulades pel grup municipal del PSC en l’anterior sessió
plenària ordinària del dia 21/11/2019:
 
3.1/ El Sr. Josep Maria Bages, regidor de Medi Ambient, respon a les preguntes formulades en
relació a:
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- Hi ha hagut abocaments il·legals a la riera de Maspujols, a la zona del mas d’en Felip. En
teniu constància? I com ho esteu tractant?
 
Sí, en tenim constància. Des de l’equip de govern tenim contacte directe amb l’Agència
Catalana de l’Aigua, els Agents Rurals i el Cos de Mossos d’Esquadra per intentar posar-hi
solució. Es va sol·licitar a l’ACA la neteja de rieres del nostre terme municipal, tasca que, tal i
com ens expliquen, s’ha endarrerit degut a les feines d’arranjament després dels aiguats de l’
octubre.
 
 
4/. Respostes a les preguntes formulades pel grup municipal de la CUP-AMUNT en l’
anterior sessió plenària ordinària del dia 21/11/2019:
 
4.1/ El Sr. Josep Maria Bages, regidor de Serveis Públics, respon a les preguntes formulades
en relació a l’Escola Beat Bonaventura:
 
- Quina eina s’utilitza entre l’escola i l’Ajuntament per tal de fer constar les incidències de l’
edifici que cal reparar?
 
Les incidències o manteniment més ordinari recau sobre el conserge del centre. Per altres
casos de més envergadura, el mateix conserge o bé la directora ho ha de transmetre al
coordinador de Serveis Públics que en fa el trasllat a la Brigada.
 
- Hi ha una freqüència de la brigada per anar a fer les reparacions pertinents o només s’hi va
en cas que hi hagi un avís?
 
Quan hi ha avisos, ja que el seguiment diari el fa el conserge.
 
- Perquè en alguns casos s’ha hagut de resoldre desperfectes per petits que siguin des del
mateix centre?
 
El conserge del centre forma part de la brigada municipal, i per tant de l’Ajuntament.
 
4.2/ La Sra. Judit Albesa, regidora d’Educació, respon a les preguntes formulades en relació
amb l’ensenyament i el menjador escolar:
 
- Com és que encara no hi ha hagut reunió de menjador com els últims anys, que es feia al
principi de curs? Hi ha compromís de fer-la? Si és així, quan es farà?
 
Les reunions de pares del menjador aquest curs es van fer a ambdues escoles el 27 de
novembre i el 4 de desembre.
 
- Per quin motiu s’ha canviat el període de cobrament de les mensualitats de menjador i ara es
cobrarà a principi de mes? S’ha informat a les famílies sobre aquest fet?
 
El període de cobrament de les mensualitats es va canviar per facilitar les gestions amb les
famílies i atenent a les seves necessitats. La forma actual de cobrament es va acordar amb les
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AMPA’s en reunions amb la Regidoria i es va informar a les reunions de menjador amb els
pares i mares. Continuarem en contacte permanent amb les famílies usuàries per tal de fer-ne
el seguiment.
 
- Pregunta en relació amb el Consell Escolar Municipal: Volem preguntar perquè encara no s’ha
convocat aquest òrgan i quan es realitzarà la reunió del primer trimestre?
 
La convocatòria del Consell Escolar Municipal s’ha endarrerit ja que durant aquests primers
mesos de legislatura, des de la regidoria d’Ensenyament s’està redefinint l’estructura a seguir a
les reunions del mateix, amb l’objectiu de donar-li més contingut i convertir-lo encara més en un
espai de debat i presa de decisions entorn dels temes educatius del municipi. Properament
dins d’aquest trimestre que ha començat, es convocarà el Consell Escolar Municipal amb
aquesta nova definició.
 
4.3/ El Sr. Jordi Domingo, regidor d’Urbanisme, respon a les preguntes formulades en relació
amb la posada en marxa de l’espai de les Escoles Velles i algunes qüestions d’equipaments
municipals:
 
- Hi ha presència de goteres i humitat a l’edifici de les Escoles Velles? En cas afirmatiu, quan s’
han detectat i quines actuacions s’hi han fet? En quina data?.
 
Arran dels aiguats excepcionals del 22 d’octubre, es van detectar filtracions d’aigua a l’edifici de
nova construcció. Els serveis tècnics de l’Ajuntament es van posar en contacte amb l’empresa
constructora, qui va fer una actuació durant el mes de novembre per resoldre el problema.
 
- L’ascensor està en funcionament? En cas negatiu, per quin motiu? Quan es posarà en
funcionament? Perquè s’ha obert un espai al públic que no permet l’entrada a persones amb
mobilitat reduïda?
 
L'ascensor no està en funcionament. L'empresa que tenim contractada pel manteniment i que
és qui ha d’efectuar la reparació no ha estat capaç tècnicament de fer-la. Hem iniciat un
procediment per rescindir el contracte amb l'empresa ja que no està posant els medis
necessaris per solucionar-ho. Tenint en compte la urgència de la situació, ens hem posat en
contacte amb altres empreses perquè facin la reparació de manera urgent un cop es
rescindeixi el contracte existent, ja que no es pot contractar la nova empresa fins que s’hagi
enllestit aquest tràmit.
 
- La calefacció funciona correctament? En cas negatiu, per quin motiu i quan es posarà en
funcionament?
 
Sí. Actualment la calefacció està en funcionament.
 
- S’han detectat problemes d’inundacions quan plou a la caixa nova de les escales? En cas
afirmatiu, perquè no s’ha impermeabilitzat la coberta d’aquesta zona?
 
Sí, el dia 22 d’octubre en la situació excepcional que es va produir a conseqüència dels
aiguats, com s’ha explicat anteriorment.
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- Durant les obres de l’espai hi ha hagut constància del trencament, malmetement, pèrdua o la
desaparició del materials de les entitats que ja ocupaven l’espai o bé havien portat part del seu
material? En cas afirmatiu, se sap el motiu de la desaparició d’aquests materials? Quina ha
sigut l’actuació de l’Ajuntament de Riudoms davant aquests fets?
 
Sí, en som conscients però no tenim constància ferma del responsable de la desaparició. Per
aquest motiu, l’Ajuntament ha reposat el material.
 
- Quin problema ha tingut l’enllumenat exterior de l’edifici de les Escoles Velles?
 
Cap problema.
 
- Quina és la previsió de posar la xarxa d’Internet de l’edifici?
 
Ja n’hi ha, per cable. La xarxa wifi actualment està en procés de licitació.
 
- S’ha posat un sistema d’alarma? En cas contrari, hi ha previsió de posar-ne? En quina data?
 
Està previst posar-lo els propers mesos.
 
- Perquè s’ha hagut de renovar el joc de claus que ja s’havia donat a les entitats que tenen
espai a les Escoles Velles?
 
Perquè s’han fet substituir els panys a l’empresa després de detectar que amb les claus còpia
no funcionaven bé.
 
- Quin serà el criteri d’utilització dels espais comuns com la cuina o la sala d’actes? Ho podrà
demanar qualsevol entitat mitjançant una instància com en el cas d’altres espais municipals?
 
Sí, sempre que no hi hagi cap activitat programada de formació.
 
 
4.4/ El Sr. Jordi Domingo, regidor d’Urbanisme, respon a les preguntes formulades en relació
amb l’antiga Llar de Jubilats:
 
- Quina és la previsió per a l’arranjament de la primera planta de l’antiga Llar de Jubilats?
 
La primera planta de la Llar de jubilats ja ha estat arranjada amb les obres realitzades durant
els 2018-2019 i finalitzades l’abril del 2019.
 
- Quin és el projecte que s’hi durà a terme?
 
Ha estat executat segons el projecte tècnic d’arranjament previst.
 
- La funcionalitat de l’edifici s’ha modificat respecte el plantejament inicial?
 
No, la funcionalitat de l’edifici es manté segons el plantejament inicial. Respecte una de les
sales de la primera planta, han sorgit alternatives respecte el que es va plantejar en el projecte
tècnic inicial, ja que durant els últims mesos han aparegut circumstàncies, com la possibilitat de
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sol·licitar la subvenció del PUOSC, que han fet replantejar la millor ubicació d’algunes de les
activitats previstes inicialment en aquesta sala.
 
4.5/ El Sr. Alcalde, Sergi Pedret, respon a una pregunta sobre la difusió de les activitats de les
entitats:
 
- En l’últim Ple de la passada legislatura, el grup de la CUP va proposar mitjançant una moció
aprovada per tota la resta de grups municipals la difusió de totes les activitats de les entitats
locals als canals propis de l’ajuntament (web, pregó digital, cartellera de la plaça de l’església,
butlletí, xarxes socials, etc.). Hi ha intenció de posar en funcionament els acords d’aquesta
moció? En quin termini?
 
Sí, tal i com es va aprovar. Properament treballarem conjuntament amb les entitats per tirar-ho
endavant.
 
4.6/ La Sra. Verònica Torres, regidora de Festes, respon a les preguntes formulades en relació
amb les llums ornamentals de la plaça de l’església:
 
- Voldríem conèixer el calendari de col·locació i retirada anual dels llums ornamentals i les
pilones a la plaça de l’església?
 
De Sant Joan a Reis.
 
4.7/ El Sr. Alcalde, Sergi Pedret, respon a la següent pregunta:
 
- Hi ha previsió de retirada de l’escut d’Espanya de la façana de l’Ajuntament de Riudoms tal
com es va aprovar en una moció?
 
Sí.
 
4.8/ El Sr. Josep Maria Bages, regidor de Serveis Públics i Medi Rural, respon a les següents
preguntes:
 
- Hi ha constància que l’enllumenat de l’avinguda Montbrió no funciona a les nits? Hi ha hagut
incidències? Si és així, s’ha fet cap actuació pertinent?
 
Hem tingut una averia en una part de l’enllumenat de la zona i s’ha hagut de canviar un cable
elèctric deteriorat. Part de l’enllumenat de l’Avinguda es va restablir fa temps i la resta quedarà
solucionat en els propers dies.
 
- Hi ha previsió sobre la senyalització al camí de Sant Pau? I sobre el seu manteniment?
 
S’han col·locat senyals de velocitat 30 tal i com ho van sol·licitar els veïns. Degut als aiguats
una part del camí es va fer malbé, en aquests dies estem treballant en l’arranjament dels
diferents camins municipals.
 
- Hi ha previstes activitats per a potenciar el bon ús i el respecte a la riera de Riudoms, com per
exemple mitjançant la recuperació de la Festa de l’Arbre?
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Sí, tal i com es contemplava en el programa electoral de Junts per Riudoms.
 
- Després dels aiguats, quina previsió hi ha d’acabar de netejar els carrers que han quedat
malmesos per la presència de pedres i arena que dificulten el pas de ciclistes o motoristes?
Igualment, amb les voreres que han quedat malmeses i dificulten el pas dels vianants?
 
A hores d’ara, els carrers estan nets de pedres i arena, i les voreres reparades.
 
- Quin és el motiu del petit dimensionament de la reixa de recollida d’aigua davant de l’antiga
caserna de la Guàrdia Civil?
 
Davant de l’antiga caserna de la Guàrdia Civil no hi ha cap reixa de recollida d’aigua. Si es
refereixen a la de davant el Barranc de Santa Eulàlia, és una reixa que es va instal·lar de
manera addicional per ajudar a l’evacuació d’aigües en aquella zona aprofitant una altra
intervenció que es va haver de realitzar en el ferm d’aquell punt.
 
- Hi ha cap manera de millorar la sortida de vianants de la travessia Baix Camp? S’ha estudiat
per part de l’ajuntament?.
 
Aquesta millora va estretament relacionada amb la remodelació de l’Avinguda Pau Casals.
 
- S’ha estudiat la recollida de brossa de les zones disseminades de Riudoms?.
 
Encara no. S’ha començat pel redisseny de recollida selectiva dins del nucli urbà.
 
4.9/ La Sra. Inmaculada Beatriz Parra, regidora d’Esports i Comerç Local, respon a les
següents preguntes:
 
- Quines incidències hi ha hagut recentment a la pista interior del pavelló d’esports? Quines
reparacions s’hi han fet? Han sigut suficients o en tenen previstes de noves?.
 
Degut als aiguats excepcionals de l’octubre, hi va haver filtracions d’aigua a la pista. Aquesta
incidència ja ha estat reparada. Ara s’ha detectat que la reparació ha provocat algun problema i
s’ha demanat a l’empresa que ho arreglin.
 
- S’ha estudiat o s’ha iniciat la configuració d’un plat i d’una beguda típics riudomencs per a la
Festa Major o altres esdeveniments lúdics i festius locals?
 
Per part de l’Ajuntament de forma directa, no.
 
 
5/. Respostes a les preguntes formulades pel grup municipal d’ERC-AM en l’anterior
sessió plenària ordinària del dia 21/11/2019:

 
5.1/ La Sra. Judit Albesa, regidora d’Educació, respon a les preguntes formulades sobre
educació:
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- S’han contractat quatre monitors de menjador fins al 21 de desembre. Un cop passada
aquesta data, està garantida la continuïtat d’aquests quatre monitors?
 
La continuïtat de la contractació de les quatre monitores està garantida fins a la fi de la seva
necessitat.
 
- Quant al menjador, seria possible que en el rebut mensual que es passa als pares s’indiqui la
xifra exacta dels dies en què els seus fills han dinat al menjador?.
 
En les diferents reunions que conjuntament s’han tingut amb les AMPA’S de les dues escoles, s’
ha acordat amb el consens de les dues parts la manera de com es passarà i el que pot reflectir
el rebut.
 
- Quant a la tercera pregunta de l’àmbit educatiu (com els companys de la CUP), quan està
previst que es convoqui el consell escolar municipal?
 
Ja contestada anteriorment.
 
5.2/ La Sra. Inmaculada Beatriz Parra, regidora de Promoció Municipal, respon a les preguntes
formulades en relació amb als preus del contracte del serveis de visites guiades a la Casa
Gaudí, a la cisterna vella i a altres edificis:
Com és que quan es va plantejar el requisit dels contractes, no es va poder afinar aquesta
informació? Va faltar temps? Va fer falta un tècnic especialitzat?
 
El preu de sortida de la licitació al 2019 va ser el mateix que s’estava pagant durant el mateix
any. Fins aquell moment eren contractes menors de durada inferior a un any. En el moment
que es va licitar, la durada era per un any prorrogable a 3 més i les empreses van comentar
que no podien respectar aquest preu durant 4 anys. No va faltar temps i no va fer falta cap
tècnic especialitzat.
 
5.3/ El Sr. Alcalde, Sergi Pedret, respon a les preguntes formulades sobre el PUOSC:
 
- Perquè s’ha fet aquest canvi de lloc del  quan s’ha decidit?coworking i
 
El canvi es va plantejar quan es van conèixer les bases de la subvenció del PUOSC. Seguint
aquestes bases, es va creure oportú presentar el projecte sobre l’Espai de dinamització
econòmica municipal a l’edifici de Les Escoles Velles, espai que també inclouria el coworking.
 
- Des del govern municipal s’ha parlat amb usuaris potencials d’aquest nou espai? Quants i en
quin marc s’han fet aquestes converses?
 
Sí, s’han mantingut converses amb diferents col·lectius d’interès com autònoms, PIME’s o
grans empreses del nostre municipi que treballen amb col·laboradors externs.
 
 
5.4/ La Sra. Inmaculada Beatriz Parra, regidora d’Esports, respon a les preguntes formulades
en relació amb els aiguats i afectació al pavelló d’esports municipal:
 
- Quin és l’estat concret del parquet del pavelló després dels aiguats?
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El parquet va quedar arreglat per les festes de Nadal, es va contractar una empresa que va
aixecar i arreglar el parquet existent. Els últims dies hem vist que algunes lames s’estan
aixecant i s’ha avisat a l’empresa per acabar d’arreglar-ho.
 
- Com és que el pèrit ha tardat un mes a visitar el pavelló?
 
El pèrit va venir en el moment oportú per veure les lames bufades que va provocar l’aigua i la
humitat.
 
- L’Ajuntament té una assegurança que cobreixi els danys que els aiguats van fer al parquet del
pavelló? L’Ajuntament té quantificat quin serà el cost de la reparació del parquet?
 
L’Ajuntament té una assegurança que ha cobert el 97% del cost de la reparació, que és d’
aproximadament uns 15.000€.
 
5.5/ La Sra. Núria Mas, regidora de Salut, respon a les preguntes formulades sobre l’àmbit de
la salut:
 
- En referència al Centre d’Atenció Primària de Riudoms i a la seva gestió: Saben en quin punt
es troba el traspàs i si existeix algun termini per la seva execució?
 
No és competència de l’Ajuntament. Segons la direcció del CAP, s’està fent el traspàs de
patrimoni, dels comptes, però el canvi serà imminent.
 
- En referència al CAP, s’ha augmentat la plantilla durant aquest any a Riudoms?. Hi ha cap
previsió d’increment o aquest increment s’endarrereix amb el canvi de gestió?».
 
No és competència de l’Ajuntament. En reunions mantingudes amb la direcció del CAP,
coneixem que no s’ha augmentat la plantilla aquest any i que l’increment o disminució de
plantilla no té res a veure amb el canvi de gestió.
 
5.6/ El Sr. Jordi Domingo, regidor d’Urbanisme, respon a les preguntes formulades en relació
amb l’Hort del Coques:
 
- A quina reunió del mes de maig es refereixen? És possible que vostès estiguin referint-se a
una reunió que van fer com a Junts per Riudoms en plena campanya de les eleccions
municipals?
 
Durant el mes de maig, així com altres mesos, el Govern ha mantingut reunions per aquest
tema amb diferents veïns afectats.
 
5.7/ El Sr. Jordi Domingo, regidor d’Urbanisme, respon a les preguntes formulades en relació
amb les Escoles Velles:
 
- Perquè van actuar així? Perquè van tenir tanta pressa a ensenyar les Escoles Velles? Perquè
van posar en perill la seguretat de les persones que van entrar a l’edifici i també la situació
jurídica i econòmica de l’Ajuntament?
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Alcalde President

Sergi Pedret Llaurado

Secretària accidental

Sonia Morales Ortega

En la fase final de les obres i quan ja no hi havia cap tipus de perill, es van fer visites amb les
diverses entitats que havien d’ocupar un espai en aquell edifici perquè poguessin conèixer les
instal·lacions.
 
L’activitat a la què es refereixen del 21 de maig es va fer quan les obres estaven finalitzades,
sense cap perill per ningú, estant pendents només del certificat final per temes burocràtics, que
va emetre’s la següent setmana.

I no havent-hi més assumptes a tractar, s'alça la sessió a l'hora i el lloc indicats al
començament, de la qual s'estén aquesta acta, que signa l'alcalde, amb mi, la secretària
accidental, que certifico.
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